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P R O T O K Ó Ł      Nr  LX/05  
 

z obrad Sesji Rady Miejskiej w Czeladzi  

w dniach 24 listopada 2005 roku  

 
 
 
O B E C N I   :  
 
Stan radnych           -   21 

Obecnych                 -  18 
 
 
 
W Sesji Rady Miejskiej w Czeladzi uczestniczyli :  
 
Starosta Powiatowy – BoŜena Respondek, Burmistrz Miasta, Sekretarz Miasta, Skarbnik Miasta, 
kierownicy wydziałów UM i jednostek, radni powiatowi. 
 
 
 
 

Dot. pkt. 1 – porz ądku obrad Sesji  
 
 
 
 
 
Janusz G ątkiewicz    -  Przewodnicz ący Rady Miejskiej  
 
- Otwieram LX Sesję Rady Miejskiej w Czeladzi, zwołaną na podstawie art. 20 ust 1 ustawy o 

samorządzie gminnym. 
- Powitał wszystkich przybyłych. 
- Stwierdzam, Ŝe zgodnie listą obecności jest wystarczająca ilość radnych do podejmowania 

uchwał. 
 
 

Dot. pkt. 2 – porz ądku obrad Sesji  
 
 
 
Janusz G ątkiewicz    -  Przewodnicz ący Rady Miejskiej  
 
- Mamy kilka zmian do porządku obrad. 
- Proponuje aby w pierwszym punkcie poprosić panią Starostę o zabrania głosu. 
 
BoŜena Respondek   - Starosta B ędziński  
 
- Minęły 3 lata od ukonstytuowania się samorządu Powiatowego, i chciałam omówić kilka 

spraw.  
- Szpital powiatowy – w wyniku restrukturyzacji najwięcej zyskał szpital w Czeladzi, wykonany 

będzie nowy dach, remont oddziału dziecięcego – teraz są to właściwe warunki, równieŜ dla 
administracji. Otwarto izbę przyjęć, jest to pierwszy etap przed otwarciem oddziału 
ratowniczego. Zamierzamy otworzyć odział intensywnej opieki medycznej. Dach jest nie 
wykonany, ale liczę, Ŝe Burmistrz poczyni tu pewne starania, gdyŜ takie były ustalenia na 
posiedzeniu zarządu. Chcemy dostosować poszczególne odziały do standardów europejskich, 
najwaŜniejsze jest to, Ŝe szpital przestał generować nowe długi, mimo, Ŝe jest jeszcze 15 mln. 
Starych długów. Długi z tytułu ustawy 203 będą uregulowane do końca roku. Myślę, Ŝe w 
szpitalu powinno być coraz lepiej. 
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- Na terenie miasta mamy 3 szkoły. W szkole na „Skałce” dokonujemy przeniesienia z budynku 
warsztatu. W Zespole Szkół na Grodzieckiej nastąpiła wymiana okien, chcemy tez dokonać 
termomodernizacji oraz wymiana bryły budynku, myślę, Ŝe po tych 2 latach szkoła będzie 
spełniać standardy. W szkole specjalnej, dokonaliśmy remontu ogrzewania oraz sali 
gimnastycznej. 

- Od 1 listopada utrzymaniem dróg powiatowych zajmie się powiat. Niestety nie jesteśmy w 
stanie sprostać oczekiwaniom Burmistrza w 2006 r będzie przeznaczone 700 tys. 

- Sprawa pogotowia – nie podlega ono starostwie. Nie odpowiadamy za pogotowie, jest to 
sprawa dyrektora. Budujemy centrum powiadomiania, tam mają się znajdować stanowiska 
dyspozytorów straŜy i pogotowia, musza być w ciągłej gotowości, aby był to system ciągłego 
dyŜurowania.  

- Policja, Sanepid StraŜ i weterynaria nie podlegają bezpośrednio Staroście, podlegają 
uzgodnieniom ze Starostą. Obiekty tych słuŜb są w nienajlepszym stanie. Powiaty dostały 
wszystko w najgorszym stanie. Proponuje rozwaŜenie rozpoczęcia termomodernizacji 
budynku Policji w Czeladzi. 

 
Zofia Baza ńska    - Radna  
 
- Jakie są środki zarezerwowane na termomodernizację naszego komisariatu, mamy dzisiaj 

uchwałę w sprawie dofinansowania tego remontu oczekujemy takŜe od powiatu środków. 
 
BoŜena Respondek   - Starosta B ędziński  
 
- Nie moŜemy do tego dołoŜyć. Planujemy termomodernizację 4 szkół powiatowych w tym 

jednej w Czeladzi. MoŜemy oprócz tego dołoŜyć 200 tys. Na komendę powiatowa w Będzinie.  
 
Zofia Baza ńska    - Radna  
 
- Co z budynkiem po pogotowiu? 
 
BoŜena Respondek   - Starosta B ędziński  
 
- Został opróŜniony i na podstawie uchwały Rady Powiatu wystawiony na sprzedaŜ w drodze 

przetargu. My nie mamy wiele terenów, a dochody musimy z czegoś czerpać, wykonaliśmy 
dobry gest przekazując nieodpłatnie szpital psychiatryczny. Przetarg najprawdopodobniej 
rozstrzygnie się w marcu. 

 
Marek Mrozowski   - Burmistrz  
 
- Chce się ustosunkować do wypowiedzi. Szpital i remont dachu, nie widzę takiej moŜliwości i 

nie było takich uzgodnień, na przyszłość chciałbym, aby mnie informować, ze zostałem 
zobowiązany uchwałą Rady Powiatu do remontu dachu. Jest to zadanie powiatowe, zatem 
czekam na propozycje.  

- ZłoŜyliśmy propozycje remontu komisariatu policji, okazuje się Ŝe to jest komisariat miejski, 
moim zadaniem jest to komisariat powiatowy. JeŜeli znajdują się pieniądze na 
nieprzygotowany remont w Będzinie to tym bardziej powinny być na przygotowany remont w 
Czeladzi. 

- Pogotowie – artykuł, który się ukazał był zjadliwy zarówno dla mnie jak i dla pani, a przyczyną 
zamieszania jest to, Ŝe budynek idzie na przetarg, wcześniej były zapewnienia, Ŝe budynek 
będzie przekazany pod przyszły sąd lub kompleks społeczny. Po decyzji Rady Powiatu, Ŝe 
idzie on na przetarg napisałem pismo do Rady Powiatu, ale to pismo w ogóle nie dotarło. 
Dopiero po interpelacji jednej z radnych temat się pojawił.  

- „Skałka” z ubolewaniem przyjmuje wiadomość, Ŝe jeden budynek będzie wyłączony, zwracam 
jednak uwagę, aby zarezerwować środki na podłączenie budynku przy ul. 21 Listopada do 
kanalizacji. 

 
BoŜena Respondek   - Starosta B ędziński  
 
- Ale ten budynek nie jest mój. 
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Marek Mrozowski   - Burmistrz  
 
- No właśnie, dach szpitala tez nie jest mój. 
- „Akcja Zima” – przyczyną wypowiedzenia umowy jest nie respektowanie ustaleń sprzed 2 lat, 

cały czas słyszymy, Ŝe ul Nowopogońska juŜ jest w planach i dalej nie ma nawet projektu, 
jeŜeli my mamy dokładać drugie tyle do dróg powiatowych to my się na to nie zgadzamy. My 
mamy takŜe drogi miejskie. W Będzinie roboty idą o wiele szybciej. To pan Malczewski 
powiedział, Ŝe jeŜeli potrzebujemy więcej na bieŜące utrzymanie to dostaniemy. Padła 
deklaracja co do 1 mln. zł wiec przelałem ja na papier i otrzymałem odpowiedź, Ŝe nie ma 
takich pieniędzy. Zatem gdy przedstawiciel powiatu mówi tu coś to trzeba to traktować z duŜą 
rezerwą. Niektóre drogi spadły z kategorii 2 utrzymania do 3. Powiatowy zarząd dróg nie 
będzie odśnieŜał chodników, bo nie ma na to pieniędzy. 

 
Andrzej Świątek   - Radny  
 
- Jakie będzie miał przeznaczenie budynek pogotowia? 
- SprzedaŜ przychodni na osiedlu 35lecia, co tam będzie. Na jakie środki liczycie, bo my jako 

miasto moŜemy przeznaczyć to na cele społeczne. 
 
BoŜena Respondek   - Starosta B ędziński  
 
- Przekazanie dawnego szpitala psychiatrycznego było zgodne z wnioskiem Rady Miejskiej. 
 
Marek Mrozowski   - Burmistrz  
 
- MoŜe przypomnę panu radnemu, Ŝe kiedy pojawiła się sprawa likwidacji to była nasza 

inicjatywa. Chcieliśmy ograniczyć powierzchnie usług medycznych, aby ograniczyć 
konkurencję do szpitala. Od początku mówiło się, Ŝe nie ma to być działalność komercyjna. 
Uchwała inicjująca była na zagwarantowanie środków, to, Ŝe są burzone mury to dlatego, ze 
ten budynek się nie nadaje. Tam będą mieszkania komunalne, dla osób starszych 
potrzebujących pomocy. Jest wszystko dokładnie tak jak dwa lata temu. 

 
BoŜena Respondek   - Starosta B ędziński  
 
- Przychodnie zagospodarowane przez spółki lekarskie są w lepszym stanie, ale musi to być 

działalność lekarska i kontrakt podpisany przez NFZ. 
- Budynek pogotowia ograniczenia narzuca Plan Zagospodarowania, musi to być spójne. 
- Policja – jest wykonany projekt i kosztorys jest to przygotowane do procedury. 
- Budynek Liceum, dostałam od ZIK kosztorys, po uporamy się z termomodernizacją moŜemy 

się tym zając w następnych latach. W innych gminach powiatu tez są posterunki i te gminy je 
modernizują, dokładamy do Komendy Powiatowej bo leŜy ona w Będzinie dokładamy 200 tys., 
ale cały koszt o 3 mln. 

- Drogi – Czeladź wykonuje bardzo duŜo prac na drogach powiatowych, moŜemy dać tylko 
1mln, nie jesteśmy w stanie dać 1,3mln. Powiat ma 62 mln. budŜetu. Z tego połowa to dotacja 
oświatowa mamy naprawdę niewielkie dochody. 

- Szkoła na „Skałce” – nie chcemy jej ograniczać, chcemy Ŝeby spełniała standardy, w zeszłym 
roku były problemy z naborem szkołą musi mieć odpowiednia ofertę. 

- Dach na szpitalu – był pan Burmistrz na posiedzeniu Zarządu Powiatu, rozmawialiśmy o 
remoncie. Dziękuję bardzo za zakupy sprzętu dla szpitala. Łącznie na drogi powiatowe mamy 
do dyspozycji ponad 4 mln. 

 
Marek Mrozowski   - Burmistrz  
 
- Ja występuje nie o kaŜdy majątek powiatu, ale o konkretne nieruchomości na które mamy 

plany, zdaje sobie sprawę, Ŝe powiat musi mieć dochody. W budynku pogotowia moŜe być np. 
Kenzo 2, bo obok jest Calvados, zatem moŜe być hipotetycznie taka działalność. Chcemy tam 
wprowadzić sąd. 

- Szpital – nie zobowiązywałem się do remontu w zamian za przekazanie szpitala 
psychiatrycznego. My bierzemy na siebie cięŜar i zagospodarowujemy teren. To my będziemy 
występować w przetargu na budynek pogotowia, albo traktujemy się jak biussnesmani, albo 
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współpracujemy. Zawsze słyszymy, Ŝe to co jest na terenie miasta jest nasze. Na drogi w 
ciągu 3 lat dołoŜyliśmy 2 mln. 

 
BoŜena Respondek   - Starosta B ędziński  
 
- Pan sam powiedział, Ŝe na posiedzeniu zarządu oferowanie wpisanie remontu dachu do aktu 

notarialnego i pan się nie zgodził, skąd by to się wzięło, są protokoły z posiedzenia zarządu i 
moŜna to sprawdzić. Nie moŜemy rozdawać tego co mamy tez mamy potrzeby. To pan ma 
plan zagospodarowania i to pan decyduje co tam będzie. Rozumiem, Ŝe wycofuje się pan z 
dachu. Wszystkie szkoły to jest minie szkoły, a robimy tam inwestycje. Były propozycje, aby 
część kompetencji powiatu było w Czeladzi. Powiat nie naleŜy do krezusów, ze sprzedaŜy 
tego budynku pieniądze pójdą na izbę przyjęć. 

 
Władysław Oczkowicz   - Radny  
 
- Cieszę się, Ŝe jest wzrost wydatków na drogi. Jaka jest wysokość nakładów na drogi z 

podaniem kwot i zakresu rzeczowego – prosiłbym o taką informację na piśmie. 
 
Marek Mrozowski   - Burmistrz  
 
- Nigdy się nie zobowiązywałem do remontu dachu i gdyby taki zapis był w akcie notarialnym to 

byśmy się z tego wywiązali. 
- Nie patrzyliśmy czy to są drogi powiatowe czy gminne i to nie zostało docenione.  
 
Teresa Kosmala   - Radna  
 
- Co z moŜliwości niektórych wydziałów starostwa w Czeladzi, pan Burmistrz wystąpił z taka 

propozycją a pani mówi, Ŝe my nie chcieliśmy. 
 
BoŜena Respondek   - Starosta B ędziński  
 
- To było 7 lat temu. Wtedy szukaliśmy budynków w innych miastach. Nie ma teraz moŜliwości 

umieszczenia w Czeladzi Wydziału Komunikacji. 
 
Marek Mrozowski   - Burmistrz  
 
- Prawo nie przewiduje moŜliwości przeniesienia tylko architektury pozostałe wydziały mogą być 

poza powiatem. 
 
BoŜena Respondek   - Starosta B ędziński  
 
- WyłoŜyliście pieniądze na system geodezyjny który nie jest kompatybilny. Z Czeladzi dojeŜdŜa 

się łatwiej niŜ np. z śelisławic. 
 
Marek Mrozowski   - Burmistrz  
 
- Na prośbę o umieszczenie wydziału komunikacji otrzymaliśmy odpowiedź, Ŝe nie ma takiej 

moŜliwości. 
 
 
PRZERWA 
 
 
Janusz G ątkiewicz    -  Przewodnicz ący Rady Miejskiej  
 
- Przechodzimy do właściwego porządku obrad. 
- Mamy następujące wnioski  wprowadzenie programu Prometeusz. 
- W sprawie oddania w uŜytkowanie działki przy ul Tuwima 14A 
- W sprawie zabezpieczenia środków finansowych tablicy upamiętniającej Czeladzian 

pomordowanych w czasie II wojny światowej. 
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- W sprawie ustalenia wysokości diet radnych. 
 
Marek Mrozowski   - Burmistrz  
 
- Mam wniosek o przeniesienie interpelacji na koniec obrad. 
 
Marian Kita    - Zast ępca Przewodnicz ącego RM  
 
- Chciałem się ustosunkować do projektu odnośnie diet. Sprawę przekazano Komisji 

Statutowej. Komisja zapoznała się z projektem. 
- /Odczytuje wnioski Komisji Statutowej/ 
- Proszę o przesunięcie tego projektu na następną sesję. 
 
Teresa Kosmala   - Radna  
 
- Art. 16 pkt. 3 Regulaminu Rady – na kaŜdej sesji dostajemy po kilka projektów uchwał, mowa 

jest o tym, Ŝe projekty musza być składane na 14 dni przed sesją, lub nie były zaopiniowane 
przez Komisje. Czy projekty wpływają na 7 dni? 

 
Marek Mrozowski   - Burmistrz  
 
- To jest propozycja państwo tego nie musza umieszczać w porządku, to są sprawy pilne 

wpływające w ostatniej chwili, jeŜeli państwo nie chcą o tym rozmawiać teraz to zawsze 
moŜemy zwołać sesję nadzwyczajną Ŝeby je omówić. 

 
Janusz G ątkiewicz    -  Przewodnicz ący Rady Miejskiej  
 
- Mam propozycję aby zdjąć punkt dotyczący dyskusji załoŜeń budŜetowych, budŜet nie był o
 mawiany na Komisjach, więc nie widzę sensu omawiania budŜetu. 
 
Marek Mrozowski   - Burmistrz  
 
- O załoŜeniach budŜetowych naleŜy dyskutować przed złoŜeniem budŜetu, albo w czasie  jego 

uchwalania. 
 
Andrzej Świątek   - Radny  
 
- Rada musi się wypowiedzieć w tym temacie, a nie odsuwać na następne sesje. Powinniśmy o 

tym rozmawiać. Powinna sprawa być jasna, mamy czas, wiec powinniśmy wysłuchać załoŜeń 
Burmistrza. Jestem przeciwny temu wnioskowi. 

 
Janusz G ątkiewicz    -  Przewodnicz ący Rady Miejskiej  
 
- Uchwała w sprawie projektu Prometeusz. Kto jest za wprowadzeniem tego projektu? 
 
GŁOSOWANIE  / Obecnych 15 radnych/ 
 
14 radnych głosowało za 
0 radnych głosowało przeciw 
1 radny wstrzymał si ę od głosu 
 
 
Przewodnicz ący stwierdził, Ŝe wniosek został przez Rad ę przyj ęty. 
 
 
Janusz G ątkiewicz    -  Przewodnicz ący Rady Miejskiej  
 
- Uchwała sprawie oddania w uŜytkowanie działki przy ul Tuwima 14A. Kto jest za 

wprowadzeniem tego projektu? 
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GŁOSOWANIE  / Obecnych 14 radnych/ 
 
9 radnych głosowało za 
1 radny głosowało przeciw 
4 radnych wstrzymał si ę od głosu 
 
 
Przewodnicz ący stwierdził, Ŝe wniosek nie został przez Rad ę przyj ęty. 
 
 
Janusz G ątkiewicz    -  Przewodnicz ący Rady Miejskiej  
 
- Uchwała sprawie zabezpieczenia środków finansowych tablicy upamiętniającej Czeladzian 

pomordowanych w czasie II wojny światowej. Kto jest za wprowadzeniem tego projektu? 
 
 
GŁOSOWANIE  / Obecnych 16 radnych/ 
 
16 radnych głosowało za 
0 radnych głosowało przeciw 
0 radnych wstrzymał si ę od głosu 
 
 
Przewodnicz ący stwierdził, Ŝe wniosek został przez Rad ę przyj ęty. 
 
 
Janusz G ątkiewicz    -  Przewodnicz ący Rady Miejskiej  
 
- Uchwała sprawie ustalenia wysokości diet radnych. Kto jest za wprowadzeniem tego projektu? 
 
 
GŁOSOWANIE  / Obecnych 16 radnych/ 
 
1 radnych głosowało za 
10 radnych głosowało przeciw 
5 radnych wstrzymał si ę od głosu 
 
 
Przewodnicz ący stwierdził, Ŝe wniosek nie został przez Rad ę przyj ęty. 
 
 
Janusz G ątkiewicz    -  Przewodnicz ący Rady Miejskiej  
 
- Wniosek o przeniesienie interpelacji na koniec obrad. Kto jest za? 
 
 
GŁOSOWANIE  / Obecnych 16 radnych/ 
 
3 radnych głosowało za 
9 radnych głosowało przeciw 
4 radnych wstrzymał si ę od głosu 
 
 
Przewodnicz ący stwierdził, Ŝe wniosek nie został przez Rad ę przyj ęty. 
 
Janusz G ątkiewicz    -  Przewodnicz ący Rady Miejskiej  
 
- Wniosek o skreślenie dyskusji w punkcie dotyczącym załoŜeń budŜetowych i pozostawienie 

tylko wprowadzenia. Kto jest za? 
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GŁOSOWANIE  / Obecnych 15 radnych/ 
 
9 radnych głosowało za 
2 radnych głosowało przeciw 
4 radnych wstrzymał si ę od głosu 
 
 
Przewodnicz ący stwierdził, Ŝe wniosek nie został przez Rad ę przyj ęty. 

 
 
 

Porządek obrad 
 

1. Otwarcie sesji. 
2. Przyj ęcie porz ądku obrad. 
3. Przyj ęcie protokołu z obrad Sesji Rady Miejskiej w dniach : 

a) 27 października 2005 ( sesja LIX ) 
4. Informacja Burmistrza Miasta z działalno ści w okresie mi ędzysesyjnym. 
5. Interpelacje i zapytania radnych i udzielenie od powiedzi na interpelacje i zapytania 

radnych. 
6. Zapytania mieszka ńców. 
7. Bezpiecze ństwo w mie ście.  
1. Powołanie Komisji Uchwał i Wniosków. 
2. Wprowadzenie. 
3. Dyskusja. 
4. Podjęcie uchwały w sprawie : „Przyj ęcia do wiadomo ści informacji nt: Bezpiecze ństwo 

w mieście. 
8. Omówienie zało Ŝeń bud Ŝetowych . 

1. Wprowadzenie. 
2. Dyskusja. 

9.   Podjęcie uchwał w sprawie:  
1. ustalenia wysoko ści dziennych stawek opłaty targowej na terenie mias ta Czelad ź 

na 2006 rok. 
2. podatku rolnego na 2006 rok. 
3. ustalenia wysoko ści stawek podatku od środków transportowych na 2006 rok. 
4. podatku od posiadania psów na 2006 rok. 
5. ustalenia wysoko ści rocznych stawek podatku od nieruchomo ści na 2006 rok. 
6. ustalenia wzorów informacji na podatek od nieruc homo ści i podatek rolny, 

deklaracji na podatek od nieruchomo ści oraz deklaracji na podatek rolny 
obowi ązujących na terenie miasta Czelad ź. 

7. zmian w bud Ŝecie miasta na 2005 rok. 
8. zabezpieczenia w bud Ŝecie miasta na rok 2006 środków finansowych z 

przeznaczeniem na termomodernizacj ę budynku Komisariatu Policji w Czeladzi. 
9. przyst ąpienia Gminy Czelad ź do Norweskiego Mechanizmu Finansowego i 

Mechanizmu Finansowego Europejskiego Obszaru Gospod arczego oraz 
zabezpieczenia środków na pokrycie kosztów realizacji projektu p. t . „Rewitalizacja 
średniowiecznego Starego Miasta  - etap 2 i 3”. 

10. współdziałania z innymi gminami Województwa Śląskiego – aglomeracji 
Katowickiej w opracowaniu programu „Prometeusz”. 

11. zabezpieczenia w bud Ŝecie miasta na rok 2006 środkó finansowych z 
przeznaczeniem na ufundowanie tablicy upami ętniaj ącej czeladzian 
pomordowanych na terenach Zwi ązku Radzieckiego w czasie II wojny światowej. 

12. zmiany uchwały Nr III/16/02 Rady Miejskiej w Cz eladzi z dnia 6 grudnia 2002 r. w 
sprawie powołania i  ustalenia składów osobowych st ałych Komisji Rady Miejskiej 
w Czeladzi. 

13. przekształce ń organizacyjnych w zakresie obsługi oraz administro wania lokalami 
mieszkalnymi i u Ŝytkowymi, a tak Ŝe budynkami na terenie Gminy Czelad ź, 
utworzenia przez gmin ę Czeladź spółki z ograniczon ą odpowiedzialno ścią i obj ęcia 
w niej udziałów oraz likwidacji Zakładu Budynków Ko munalnych w Czeladzi. 
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14. ustalenia regulaminu okre ślającego wysoko ść oraz szczegółowe warunki 
przyznawania nauczycielom dodatków za wysług ę lat, motywacyjnego, 
funkcyjnego, za warunki pracy oraz niektóre inne sk ładniki wynagrodzenia.  

15. zamiany niezabudowanej działki nr 2 k. m. 60 o pow. 4399 m. kw. poło Ŝonej przy ul. 
Będzińskiej w Czeladzi. 

16. nabycia niezabudowanej działki nr 2 k. m. 60 o pow. 4399 m. kw. poło Ŝonej przy ul. 
Będzińskiej w Czeladzi. 

17. przedłu Ŝenia umowy dzier Ŝawy dot. cz ęści działki nr 139 i dz. Nr 130  k. m. 29 o 
pow. 430 m. kw. przy ul. Aleja Ró Ŝ w Czeladzi. 

18. przedłu Ŝenia Czeladzi. 
19. przedłu Ŝenia umowy dzier Ŝawy dot. cz ęści działki nr 152/4 k. m. 4 o pow. 459 m. kw.  

przy ul. Chmielnej w umowy dzier Ŝawy dot. cz ęści działki nr 164/1, k. m. 4 o pow. 
108 m. kw. przy ul. Ogrodowej w Czeladzi. 

20. przedłu Ŝenia umowy dzier Ŝawy dot. działki nr 6  k. m. 28 o pow. 545 m. kw. p rzy ul. 
Nowopogo ńskiej w Czeladzi. 

21. przedłu Ŝenia umowy dzier Ŝawy dot. cz ęści działki nr 31/14 k. m. 31 o pow. 36 m. kw. 
przy ul. Legionów w Czeladzi. 

22. przedłu Ŝenia umowy dzier Ŝawy dot. działki nr 48 k. m. 56 o pow. 179 m. kw. p rzy ul. 
Nowopogo ńskiej w Czeladzi. 

23. przedłu Ŝenia umowy dzier Ŝawy dot. cz ęści działki nr 73/3 k. m. 6 o pow. około 35 m. 
kw. przy ul. Armii Krajowej w Czeladzi. 

24. przedłu Ŝenia umowy dzier Ŝawy dot. terenów pod kioskami RUCH na terenie miast a 
Czeladź o pow. 163,3 m. kw. 

25. przedłu Ŝenia umowy dzier Ŝawy dot. cz ęści działki nr 32/14 k. m. 41 o pow. 176 m. 
kw. przy ul. Powsta ńców Śląskich w Czeladzi. 

26. przedłu Ŝenia umowy dzier Ŝawy dot. cz ęści działki nr 32/14 k. m. 41 o pow. 196 m. 
kw. przy ul. Powsta ńców Śląskich w Czeladzi. 

27. przedłu Ŝenia umowy dzier Ŝawy dot. cz ęści działki nr 32/14 k. m. 41 o pow. 127 m. 
kw. przy ul. Powsta ńców Śląskich w Czeladzi. 

28. przedłu Ŝenia umowy dzier Ŝawy dot. cz ęści działki nr 32/14 k. m. 41 o pow. 71 m. kw. 
przy ul. Powsta ńców Śląskich w Czeladzi. 

29. przedłu Ŝenia umowy dzier Ŝawy dot. cz ęści działki nr 32/14 k. m. 41 o pow. 134 m. 
kw. przy ul. Powsta ńców Śląskich w Czeladzi. 

30. przedłu Ŝenia umowy dzier Ŝawy dot. cz ęści działki nr 32/14 k. m. 41 o pow. 77 m. kw. 
przy ul. Powsta ńców Śląskich w Czeladzi. 

31. przedłu Ŝenia umowy dzier Ŝawy dot. cz ęści działki nr 163/268 k. m. 24 o pow. 364 m. 
kw. przy ul. Nowopogo ńskiej w Czeladzi. 

32. przedłu Ŝenia umowy dzier Ŝawy dot. cz ęści działki nr 163/268 k. m. 24 o pow. 176 m. 
kw. przy ul. Nowopogo ńskiej w Czeladzi. 

33. przedłu Ŝenia umowy dzier Ŝawy dot. cz ęści działki nr 163/268 k. m. 24 o pow. 164 m. 
kw. przy ul. Nowopogo ńskiej w Czeladzi. 

34. przedłu Ŝenia umowy dzier Ŝawy dot. cz ęści działki nr 163/268 k. m. 24 o pow. 134 m. 
kw. przy ul. Nowopogo ńskiej w Czeladzi. 

35. przedłu Ŝenia umowy dzier Ŝawy dot. cz ęści działki nr 163/268 k. m. 24 o pow. 93 m. 
kw. przy ul. Nowopogo ńskiej w Czeladzi. 

36. przedłu Ŝenia umowy dzier Ŝawy dot. cz ęści działki nr 163/268 k. m. 24 o pow. 93 m. 
kw. przy ul. Nowopogo ńskiej w Czeladzi. 

37. przedłu Ŝenia umowy dzier Ŝawy dot. cz ęści działki nr 163/268 k. m. 24 o pow. 96 m. 
kw. przy ul. Nowopogo ńskiej w Czeladzi. 

38. przedłu Ŝenia umowy dzier Ŝawy dot. cz ęści działki nr 163/268 k. m. 24 o pow. 99 m. 
kw. przy ul. Nowopogo ńskiej w Czeladzi. 

39. przedłu Ŝenia umowy dzier Ŝawy dot. cz ęści działki nr 163/268 k. m. 24 o pow. 114 m. 
kw. przy ul. Nowopogo ńskiej w Czeladzi. 

40. przedłu Ŝenia umowy dzier Ŝawy dot. cz ęści działki nr 163/268 k. m. 24 o pow. 109 m. 
kw. przy ul. Nowopogo ńskiej w Czeladzi. 

41. przedłu Ŝenia umowy dzier Ŝawy dot. cz ęści działki nr 163/268 k. m. 24 o pow. 115 m. 
kw. przy ul. Nowopogo ńskiej w Czeladzi. 

42. przedłu Ŝenia umowy dzier Ŝawy dot. cz ęści działki nr 163/268 k. m. 24 o pow. 117 m. 
kw. przy ul. Nowopogo ńskiej w Czeladzi. 
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43. przedłu Ŝenia umowy dzier Ŝawy dot. cz ęści działki nr 163/268 k. m. 24 o pow. 193 m. 
kw. przy ul. Nowopogo ńskiej w Czeladzi. 

44. przedłu Ŝenia umowy dzier Ŝawy dot. cz ęści działki nr 163/268 k. m. 24 o pow. 72 m. 
kw. przy ul. Nowopogo ńskiej w Czeladzi. 

45. przedłu Ŝenia umowy dzier Ŝawy dot. cz ęści działki nr 163/268 k. m. 24 o pow. 74 m. 
kw. przy ul. Nowopogo ńskiej w Czeladzi. 

46. przedłu Ŝenia umowy dzier Ŝawy dot. cz ęści działki nr 163/268 k. m. 24 o pow. 69 m. 
kw. przy ul. Nowopogo ńskiej w Czeladzi. 

47. przedłu Ŝenia umowy dzier Ŝawy dot. cz ęści działki nr 163/268 k. m. 24 o pow. 67 m. 
kw. przy ul. Nowopogo ńskiej w Czeladzi. 

48. przedłu Ŝenia umowy dzier Ŝawy dot. cz ęści działki nr 163/268 k. m. 24 o pow. 54 m. 
kw. przy ul. Nowopogo ńskiej w Czeladzi. 

49. przedłu Ŝenia umowy dzier Ŝawy dot. cz ęści działki nr 163/268 k. m. 24 o pow. 53 m. 
kw. przy ul. Nowopogo ńskiej w Czeladzi. 

50. przedłu Ŝenia umowy dzier Ŝawy dot. cz ęści działki nr 163/268 k. m. 24 o pow. 124 m. 
kw. przy ul. Nowopogo ńskiej w Czeladzi. 

51. przedłu Ŝenia umowy dzier Ŝawy dot. cz ęści działki nr 163/268 k. m. 24 o pow. 115 m. 
kw. przy ul. Nowopogo ńskiej w Czeladzi. 

52. przedłu Ŝenia umowy dzier Ŝawy dot. cz ęści działki nr 163/268 k. m. 24 o pow. 72 m. 
kw. przy ul. Nowopogo ńskiej w Czeladzi. 

53. przedłu Ŝenia umowy dzier Ŝawy dot. cz ęści działki nr 30/3 k. m. 41 o pow. 18 m. kw. 
przy ul. 21 Listopada w Czeladzi. 

54. przedłu Ŝenia umowy dzier Ŝawy dot. cz ęści działki nr 30/3 k. m. 41 o pow. 18 m. kw. 
przy ul. 21 Listopada w Czeladzi. 

55. przedłu Ŝenia umowy dzier Ŝawy dot. cz ęści działki nr 30/3 k. m. 41 o pow. 18 m. kw. 
przy ul. 21 Listopada w Czeladzi. 

56. przedłu Ŝenia umowy dzier Ŝawy dot. cz ęści działki nr 22/7 k. m. 41 o pow. około 
15,80  m. kw. przy ul. 21 Listopada w Czeladzi. 

57. przedłu Ŝenia umowy dzier Ŝawy dot. cz ęści działki nr 22/7 k. m. 41 o pow. około 24,4 
m. kw. przy ul. 21 Listopada w Czeladzi. 

58. przedłu Ŝenia umowy dzier Ŝawy dot. cz ęści działki nr 22/7 k. m. 41 o pow. około 32,7  
m. kw. przy ul. 21 Listopada w Czeladzi. 

59. przedłu Ŝenia umowy dzier Ŝawy dot. cz ęści działki nr 22/7 k. m. 41 o pow. około 
12,40  m. kw. przy ul. 21 Listopada w Czeladzi. 

60. przedłu Ŝenia umowy dzier Ŝawy dot. cz ęści działki nr 22/7 k. m. 41 o pow. około 
15,90  m. kw. przy ul. 21 Listopada w Czeladzi. 

61. przedłu Ŝenia umowy dzier Ŝawy dot. cz ęści działki nr 22/7 k. m. 41 o pow. około 15,4  
m. kw. przy ul. 21 Listopada w Czeladzi. 

62. przedłu Ŝenia umowy dzier Ŝawy dot. cz ęści działki nr 22/7 k. m. 41 o pow. około 28,0  
m. kw. przy ul. 21 Listopada w Czeladzi. 

63. zamiany cz ęści działek od ul. Przełajskiej i Niwa w Czeladzi. 
10. Sprawy bie Ŝące Rady Miejskiej. 
11. Zamkni ęcie obrad Sesji. 
 
 

Dot. pkt. 3 – porz ądku obrad Sesji  
 
 
 
Janusz G ątkiewicz    -  Przewodnicz ący Rady Miejskiej  
 
- Przechodzimy do głosowania w sprawie przyjęcia protokołu z LIX sesji w dniu 27 października 

2005r. Kto jest za? 
 
GŁOSOWANIE  / Obecnych 17 radnych/ 
 
12 radnych głosowało za 
0 radnych głosowało przeciw 
5 radnych wstrzymał si ę od głosu 
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Przewodnicz ący stwierdził, Ŝe protokół został przez Rad ę przyj ęty. 
 
 

Dot. pkt. 4 – porz ądku obrad Sesji  
 
 
 
Janusz G ątkiewicz    -  Przewodnicz ący Rady Miejskiej  
 
- Przechodzimy do informacji międzysesyjnej Burmistrza. 
 
Marek Mrozowski   - Burmistrz  
 
- /Przedstawia informację międzysesyjną/ 
 
Ireneusz Gawro ński   - Radny  
 
- Na poprzedniej sesji prosiłem o przygotowywanie informacji wcześniej i nie odczytywanie ich. 
 
Marek Mrozowski   - Burmistrz  
 
- Ja tez ponawiam prośbę Ŝeby sprawy mniej istotne przesuwać na koniec i moja prośba 

pozostaje bez echa. 
 
Ireneusz Gawro ński   - Radny  
 
- W dochodach i wydatkach nie podawać kwotowo, ale procentowo bo to nic nam nie daje. 
- Badania profilaktyczne w przedszkolach mam nadziej, Ŝe będą nagłośnione. 
- Brakuje 4 uchwał do realizacji, czy będą w następnym sprawozdaniu?  
 
Andrzej Krugły   - Radny  
 
- Czy to WPI to są załoŜenia na ten rok – realizacja? 
 
Marek Mrozowski   - Burmistrz  
 
- To była tegoroczna realizacja. 
 
Władysław Oczkowicz   - Radny  
 
- Koncepcja dla dzielnicy Piaski. Koncepcje juŜ przyjmowaliśmy. Kwota 260 tys. Jest dla mnie 

szokująca. 
 
Marek Mrozowski   - Burmistrz  
 
- To jest kolejny szczebel planowania, poszczególne fragmenty wymagają odrębnych koncepcji, 

dalej będą kolejne opracowania techniczne. To jest doprecyzowanie. Mnie ta kwota nie 
szokuje. 

 
Bogusław Sta śko   - Radny  
 
- Szpital psychiatryczny – czy wykonawstwo juŜ się rozpoczęło, tzn. przetargi na elementy 

budowlane? Projekt na ile jest zainwestowany, czy uda się coś zrobić w tym roku. 
 
Marek Mrozowski   - Burmistrz  
 
- Procedury przetargowe są juŜ rozpoczęte, liczymy  Ŝe do końca roku uda się wyburzyć część 

ścian. 
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Andrzej Świątek   - Radny  
 
- Szpital psychiatryczny – w 2005 roku było załoŜone 2,085 mln. i mowa była Ŝe ta kwota 

wystarczy, potem się okazało, Ŝe ta kwota rośnie  do 3,7 mln. Pan chce wymusić decyzje na 
Radzie i rozpoczyna pan prace adaptacyjne, zamiast przedłoŜyć Radzie nowe wyliczenia i 
naleŜy zmienić WPI, nie zagwarantowaliśmy na to środków, nie miał pan do tego prawa. Jak 
to się dzieje? W autopoprawkach są sprawy sprzeczne z zapisami budŜetu. Kwoty wzrastają z 
5 mln. do ponad 6 mln. Opieram się na WP{I będącym załącznikiem do budŜetu bo innego 
WPI nie mam i teraz wiedzę autopoprawkę. Proponuję Ŝeby nie głosować tej autopoprawki. 

 
Marek Mrozowski   - Burmistrz  
 
- Nie jest pan na bieŜąco jeŜeli chodzi o WPI jest zagwarantowana kwota na ten cel. Powiem 

więcej ten plan nawet tutaj na sesji na polecenie pani Kosmali podpisałem. 
 
Teresa Kosmala   - Radny  
 
- Dlaczego nie pokrywamy miasta planem zagospodarowania, robimy go tylko na potrzeby 

bieŜące powinno się to zrobić w całym mieście i niektóre tereny w mieście teŜ powinny być 
chronione. Co stoi na przeszkodzie? 

 
Marek Mrozowski   - Burmistrz  
 
- Nie finanse są problemem, a strona formalno-prawna. Tam gdzie nie ma planu 

zagospodarowania obowiązuje zasada dobrego sąsiedztwa, warunki muszę wydać na 
podstawie prawa. MoŜe powstać inna restauracja obok Calvadosu, moŜe być tez salon 
samochodowy, bo nie jest to sprecyzowane. 

- Plan musi być zgodny ze Studium uwarunkowań, opracowywane są tam gdzie jest zgodność. 
Kończymy z pracami nad studium i będzie na sesji w grudniu. Ustawa przewiduje, Ŝe co 2 lata 
studium powinno być weryfikowane. 

 
 
 

Dot. pkt. 5 – porz ądku obrad Sesji  
 
 
 
Janusz G ątkiewicz    -  Przewodnicz ący Rady Miejskiej  
 
- Przechodzimy do interpelacji i zapytań radnych. 
 
Ireneusz Gawro ński   - Radny  
 
- Wniosek o ruch jednokierunkowy Spacerowa (odcinek Nowopogońska – Krótka) zgłosiłem go 

rok temu, potem okazało się, Ŝe dyrektor szkoły chce poszerzenia drogi. Policja pozwoliła na 
wprowadzenie ruchu jednokierunkowego w okresie zimy. Ruch samochodowy na tym odcinku 
jest bardzo utrudniony. Ponawiam ten wniosek. 

- Ogrodzenie ul. Mickiewicza kiedy zostanie naprawione, wystają tam druty. 
- GaraŜe Kościuszki – rok temu uruchomiono punkt świetlny, teraz juŜ nie działa, kiedy będzie 

naprawiony? 
- Kiedy oficjalnie będzie zakończone Przedszkole nr 10? 
 
Władysław Oczkowicz   - Radny  
 
- Wiosenny objazd miasta ustaliliśmy, Ŝe przy ul. Nowopogońskiej-Betonów w rejonie 

przystanku teren jest niebezpieczny. Mowa była o wycince, drzewa są połamane, wiszą tuŜ 
nad ziemią. Miała być przeprowadzona inwentaryzacja, wymagana jest pilna interwencja. 

 
Andrzej Świątek   - Radny  
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- Chciałbym informację na temat roszczeń w stosunku do Lidla i kina Uciecha, czy roszczenie 
nastąpiło? 

- Wzrasta dodatek mieszkaniowy, czynsze w róŜnych spółdzielniach rosną bo jest to związane 
z cenami przeliczników. Mowa była, Ŝe cena ciepło z EC Będzin będzie niŜsze kiedy będzie 
moŜliwość podłączenia się do tego źródła. 

 
Teresa Kosmala   - Radna  
 
- Mam pytanie o Komisje Mieszkaniową – kto wchodzi w jej skład czy są tam radni? 
- W marcu interpelowałam w sprawie pnia drzewa na chodniku przy ul. Reymonta, kiedy 

zostanie on usunięty? 
 
Zofia Baza ńska   - Radna  
 
- Prośba mieszkańców dotycząca wycięcia topoli na wysokości przystanku na ul. Staszica 
 
Danuta Walczak   - Zast ępca Przewodnicz ącego RM  
 
- Lampa przy ul. Dehnelów 26, mieszkańcy się dopytują. 
- Zarośla naprzeciw Liceum, gromadzą się tam podejrzane osoby. 
- Nie sprząta się koło przystanków, tak mówią mieszkańcy, wiem , Ŝe się sprząta, ale proszę 

trochę wnikliwiej. 
- Mieszkańcom brakuje spotkań z radnymi myślę, Ŝe moŜna coś takiego zorganizować. 
- Słupy ogłoszeniowe – są pewne niedogodności mieszkańcy pytają kto obsługuje te słupy. 
- WzmoŜone patrole Policji i StraŜy Miejskiej są takie prośby mieszkańców. 
- Umieścić w EC jakim miastem chcemy być, co w jakim rejonie będzie budowane. 
 
Marian Kita    - Zast ępca Przewodnicz ącego RM  
 
- Ogródek przy ul. Grodzieckiej 11, czy coś juŜ o tym wiadomo, jest to wejście na chodnik. 
- Przycinka na ul. Grodzieckiej na tzw. Warszawce, auta maja problemy z wymijaniem się, 

proszę o przycinkę. 
- Sprawy klepsydr, nie wiszą na słupach tylko na murach. To nie jest rozwiązane i tak dalej być 

nie moŜe. 
- W EC pojawił się tekst Ŝe zniszczony został parter Mediateki w Auby czy wiadomo coś na ten 

temat. 
 
Janusz G ątkiewicz    -  Przewodnicz ący Rady Miejskiej  
 
- Zakończenia prac na ul. 21 Listopada – dlaczego oświetlenie kończy się na wysokości parku. 

Powinno to być zrealizowane do końca. ZwęŜyliśmy drogę i nie ma gdzie teraz postawić aut. 
Dwie cięŜarówki się nie wyminą. 

 
Bogusław Stasko   - Radny  
 
- Rondo w stronę Sosnowca, jedna z barierek jest wyłamana widziałem, Ŝe doszło tam do 

wypadku. 
- Parkowanie na ul. Wiejskiej i Piaskowej, StraŜ powinna tego dopilnować, Ŝeby tak nie robiono. 
 
 
PRZERWA 
 
 
Marek Mrozowski   - Burmistrz  
 
- Nie wszyscy chcą wprowadzać ruch jednokierunkowy, na dzisiaj jest opinia negatywna. 

Dopóki nie uporządkujemy całej dzielnicy to musimy się wstrzymać. 
- Poręcze są naprawiane. 
- Punkt świetlny, odpięła go energetyka, ZIK szuka moŜliwości podłączenia do sieci. 
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- PP10 – roboty objęte projektem zakończone, teraz sprawy porządkowe oraz drobne naprawy. 
Do końca miesiąca będzie wszystko zakończone. 

- Ul. Nowopogońska  - Betonowa, tam nie wystarczy przycinka, moŜemy tylko sprawy 
kosmetyczne zrobić. Generalne uporządkowanie to duŜe kwoty. 

- Spacerowa, to było dodatkowe zadanie, trzeba poczekać, aŜ się ociepli. 
- CEHAMOG i kino roszczenia, takie zapisy są nieprawne. 
- Wzrost dodatków mieszkaniowych nie wiem czy jest to związane z cenami ciepła to jest 

hipoteza radnego Świątka. Moim zdaniem to nie jest prawda. Taryfę ustanawia urząd regulacji 
energetyki, wiec ani spółdzielni ani PEC nie mogą tego kształtować. Przy WPI wspominałem 
Ŝe uciepłowienie jest realizowane, ale na razie bezinwestycyjnie będą roboty w 2007 roku. 

- Komisja Mieszkaniowa skład - Banaś, Wąsowicz, Tarkota, Badura, Kamińska – to jest komisja 
pomocnicza dla Burmistrza. 

- Reymonta 7 – tam przeszkadza drzewo bo nie moŜe całkowicie otworzyć bramę. 
- Ul. Staszica będzie przycinka drzew. 
- Lampa na ul. Dehnelów została zgłoszona do naprawy. 
- Zarośla przed liceum, takŜe będą wycięte. 
- Odnośnie nie sprzątania koło przystanku – jest sprzątane. 
- Słupy – umowa została przedłuŜona, będą wystawiane tablice darmowe dla mieszkańców na 

drobne ogłoszenia. 
- Patrole Policji i SM są realizowane. 
- Informacja o mieście w EC spróbujemy napisać. 
- Ogródek Grodziecka 11, sprawdzimy sprawę. 
- Przycinka na ul Grodzieckiej będzie. 
- PoŜar w Auby –- zniszczono sprzęt komputerowy, Ŝadne zbiory nie uległy zniszczeniu. 
- 21 listopada jezdnia nie jest zwęŜona, lampy będą podłączone do sieci. 
- Barierka na rondzie zostanie uzupełniona. 
- Parkowanie przy rondzie StraŜ zwróci na to pilniejsza uwagę. 
 
 
 

Dot. pkt. 6 – porz ądku obrad Sesji  
 
 
 
Janusz G ątkiewicz    -  Przewodnicz ący Rady Miejskiej  
 
- Przechodzimy do zapytań mieszkańców, czy są jakieś pytania? JeŜeli nie to przechodzimy do 

kolejnego punktu. 
 
 

Dot. pkt. 7 – porz ądku obrad Sesji  
 
 
 
Janusz G ątkiewicz    -  Przewodnicz ący Rady Miejskiej  
 
- Przechodzimy do tematu Bezpieczeństwo w mieście. Proszę o kandydatów do Komisji Uchwał 

i Wniosków. Kto jest za następującym składem Komisji? 
 
GŁOSOWANIE  / Obecnych 16 radnych/ 
 
16 radnych głosowało za 
0 radnych głosowało przeciw 
0 radnych wstrzymał si ę od głosu 
 
 
Przewodnicz ący stwierdził, Ŝe skład Komisji został przez Rad ę przyj ęty. 
 
 
W skład Komisji Uchwał i Wniosków weszli: G.Strączek, M.Rajca, T.Kocot. 
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Dorota B ąk    - Sekretarz Miasta  
 
- /Omawia bezpieczeństwo w mieście/ 
 
Marian Kita    - Zast ępca Przewodnicz ącego RM  
 
- Dlaczego na ul. Katowickiej są dwie prędkości na podstawie znaków drogowych. Mowa była 

Ŝe jest to zgłaszane, jak długo moŜe potrwać taka sytuacja. 
 
Gawroński Ireneusz   - Radny  
 
- Spada ilość spoŜywanego alkoholu, a wzrost spoŜycia narkotyków, w stosunku do lat 

poprzednich 4 krotny wzrost. Chciałbym się dowiedzieć coś więcej na ten temat. Ceny 
narkotyków są coraz niŜsze. 

- Spadła ilość patroli SM dlaczego?  
 
Bogusław Sta śko   - Radny  
 
- Na Piaskach są interwencję, Ŝe pojawiają się dealerzy – od 4 lat juŜ to trwa jest tam dealer i 

postępowanie sądowe trwa juŜ tyle lat. Jest postępowanie i on dalej prowadzi ten proceder. 
StraŜ i Policja powinna się tym zająć. 

 
Andrzej Świątek   - Radny  
 
- Często mówią do mnie ludzie, Ŝe mimo telefonów czeladzka Policja nie interweniuje. Jak 

wygląda współpraca ze StraŜą Miejską, bo mamy tu zapis w informacjach, Ŝe współpraca nie 
jest najlepsza. Czy przypadkiem nasza StraŜ Miejska nie zrutynizowała się. Co zrobiono aby 
ta praca StraŜy była lepsza. Na imprezy jeździ StraŜ na zebrania Spółdzielcze, w jakim celu, 
ludzie czują się zastraszeni. 

- Pojawiają się tez informację, Ŝe narkotyki wchodzą do szkól podstawowych i gimnazjów, 
trzeba informować te dzieci o zagroŜeniu stąd płynącego. 

 
Teresa Wąsowicz   - kierownik Wydziału Polityki społecznej  
 
- Tematy związane z narkotykami z terapeuta są wprowadzone w pierwszej klasie gimnazjum, 

ale wszędzie dzieci są przestrzegane przed narkotykami. W szkołach równieŜ na godzinach 
wychowawczych. Kiedy robimy spotkania zainteresowanie rodziców jest dość spore. 

 
Andrzej Świątek   - Radny  
 
- JeŜeli dzieci 11 letnie zaŜywają narkotyki to jest problem. Dealerzy pojawiają się np. na 

dyskotekach szkolnych. Mówi się w mediach o tym problemie i uwaŜam, Ŝe takie programy 
powinny być prowadzone. 

 
GraŜyna Str ączek   - Radna  
 
- Nie zgadzam się z ta wypowiedzią. Problem jest znany w szkołach. To trzeba zaczynać od 

rodziców to oni musza to wychwycić. Były u nas w szkole spotkania i zawsze nauczyciel moŜe 
zaprosić prelegenta. 

- W kwestii materiałów – współpraca Policji, SM istnieje i jest zauwaŜalna, widuje patrole 
mieszane Policji i SM. Materiały oceniliśmy pozytywnie i zgłosiliśmy wiele wniosków. 

- Wzrastają przestępstwa gospodarcze, co to są za przypadki. Był teŜ wniosek o tym aby 
ponownie bezpieczeństwem zając się na sesji styczniowej. 

 
Danuta Walczak   - Zast ępca Przewodnicz ącego RM  
 
- Informacje o naszej dyskusji moŜemy przesłać do placówek oświatowych, a nie robić 

ponownej debaty nad tym samym tematem w styczniu. 
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GraŜyna Str ączek   - Radna  
 
- /Odczytuje wnioski Komisji ds. Społecznych i Zdrowia oraz Komisji Oświaty, Sportu, Kultury i 

Bezpieczeństwa/ 
 
Dorota B ąk    - Sekretarz Miasta  
 
- Na temat współpracy SM i Policji rozmawialiśmy na Komisji, mniejsza współpraca wynika z 

coraz większych zadań Policji i SM. 
 
Jarosław Raczek   - komendant Policji  
 
- Tendencja wzrostowa w spoŜyciu narkotyków jest w całym kraju. Wykrywalność jest 100% bo 

jeŜeli mamy pewne informacje to dokonujemy zatrzymań. MoŜemy tylko zajmować się do 
czasu zatrzymania potem sprawę przejmuje prokuratura i moŜe tak być, Ŝe osoba przez nas 
zatrzymana jest uwalniana i dalej prowadzi ten proceder. 

- Współpraca z SM – chciałem wskazać to Ŝe przybywa obowiązków, zabezpieczaliśmy np. 
imprezy i zawsze w razie potrzeby zabezpieczamy. Mamy tyle samo ludzi i coraz więcej 
obowiązków. 

- Przestępczość gospodarcza – np. kradzieŜ prądu jest to prawdziwa plaga podobnie jak 
włamania do samochodów. Chcemy docierać do jak największej grupy społeczności – mamy 
ulotki zatem zapraszam wszystkich radnych. Współpracujemy ze szkołami, ale nie jesteśmy w 
stanie zastąpić rodziców. 

 
Marek Mrozowski   - Burmistrz  
 
- Pan Świątek juŜ na Komisji otrzymał odpowiedzi. Na zebraniu na Piaskach było Ŝyczenie, aby 

uczestniczyli w nim StraŜnicy i Policja i dlatego były tam te słuŜby. Chodzę na spotkania 
spółdzielcze i słyszałem ten wniosek, byli przedstawiani dzielnicowi. 

 
Andrzej Świątek   - Radny  
 
- Opowiada pan bzdury. 
 
Marek Mrozowski   - Burmistrz  
 
- Brak wspólnych partoli do fotoradar potrzeba czasem jednego, a czasem dwóch straŜników, 

obróbką zajmuje się firma. Zatrudniono w to miejsce jednego StraŜnika. 
- Powiedziała pan teŜ, Ŝe pilnują prywatnych słupów tam nic takiego nie ma. Dodaje pan to, 

Ŝeby wprowadzać negatywną atmosferę. 
- Wspólne patrole – tylko w Czeladzi są takich rozmiarów, w Będzinie praktycznie nie ma 

współpracy. StraŜ została rozbrojona bo ma się zajmować głównie administracją i współpracą 
z Policją. 

 
Danuta Walczak   - Zast ępca Przewodnicz ącego RM  
 
- Jakie działania podjęła SM i Policja w czasie ostatniego roku, chodzi mi o dodatkowe 

działania. 
 
Ryszard M ędrzyk   - komendant SM  
 
- Wyjaśniliśmy sobie na spotkaniu wszelkie sprawy. Nie ukrywałem, Ŝe jest mniej wspólnych 

patroli, ale wynika to z większej ilości zadań. 
- Na spotkaniach byli ci StraŜnicy którzy mieli pod opieką ten rejon, wypowiadaliśmy się na 

spotkaniach bo byliśmy o to proszeni i dlatego tam się pojawiliśmy. Nie rozumiem jak ktoś 
moŜe twierdzić, Ŝe StraŜnicy mają straszyć mieszkańców. Chodzimy do dzieci i one się nas 
nie boją. 

- Była mowa o naklejaniu ogłoszeń w miejscach publicznych bez zgody administratora. 
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- Znak jest ustawiony na Katowickiej na Ŝyczenie mieszkańców, jest to zgodne z przepisami, 
gdyŜ na tym odcinku nie ma chodniku, a potem jest przejazd. Tak ustalił właściciel drogi. 

 
Janusz G ątkiewicz    -  Przewodnicz ący Rady Miejskiej  
 
- Przekręcanie znaków drogowych, proponuje pomysł, aby przymocować drugi słupek i wtedy 

nie będzie moŜliwości przekręcenia. 
 
Mirosław K ędzierski   - Radny  
 
- Dlaczego fotoradar jest tak rzadko na ul. Nowopogońskiej? 
 
Ryszard M ędrzyk   - komendant SM  
 
- Jest tam często, ale problem polega na tym, Ŝe mamy utrudniony dostęp do centralnego 

rejestru pojazdów, moŜliwe Ŝe w styczni będziemy mieli dostęp. Działamy zgodnie z 
rozporządzeniem MSWiA, które wskazuje miejsca gdzie radar powinien stać najczęściej. 

 
Jarosław Raczek   - komendant Policji  
 
- Od nowego roku będziemy mieli dwóch dzielnicowych więcej. Będą teŜ patrole cywilne. 
 
Władysław Oczkowicz   - Radny  
 
- /Odczytuje wnioski Komisji ds. Gospodarczych I Integracji z UE/ 
 
Andrzej Świątek   - Radny  
 
- Stawiam wniosek o rozwaŜenie lepszego zabezpieczenie majątku gminnego i zatrudnienie 

dozorców w godzinach nocnych. 
 
 
PRZERWA 
 
 
GraŜyna Str ączek   - Radna  
 
- /Odczytuje protokół Komisji Uchwał i Wniosków wraz z wnioskami./ 
 
Janusz G ątkiewicz    -  Przewodnicz ący Rady Miejskiej  
 
- Komisja wnioskuje o zwiększenie oferty kulturalnej i sportowej na terenie miasta dla dzieci i 

młodzieŜy. Kto jest za takim wnioskiem? 
 
 
GŁOSOWANIE  / Obecnych 17 radnych/ 
 
17 radnych głosowało za 
0 radnych głosowało przeciw 
0 radnych wstrzymało si ę od głosu 
 
 
Przewodnicz ący stwierdził, Ŝe wniosek został przez Rad ę przyj ęty. 
 
 
Janusz G ątkiewicz    -  Przewodnicz ący Rady Miejskiej  
 
- Komisja wnioskuje o wzmoŜenie patroli Policji i StraŜy Miejskiej na odcinku drogi przy ul. 

Nowopogońskiej, w okolicach Parku Prochownia, Gimnazjum nr 3 i pozostałych placówkach 
oświatowych oraz w tzw. białych domach. Kto jest za takim wnioskiem? 
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GŁOSOWANIE  / Obecnych 17 radnych/ 
 
16 radnych głosowało za 
0 radnych głosowało przeciw 
1 radny wstrzymał si ę od głosu 
 
 
Przewodnicz ący stwierdził, Ŝe wniosek został przez Rad ę przyj ęty. 
 
 
Janusz G ątkiewicz    -  Przewodnicz ący Rady Miejskiej  
 
- Komisja wnioskuje o przekazanie pisemnej informacji Pani D. Walczak dotyczącej składnicy 

złom znajdującej się przy ulicy Katowickiej (odp. na pismo mieszkańców). Kto jest za takim 
wnioskiem? 

 
 
GŁOSOWANIE  / Obecnych 17 radnych/ 
 
13 radnych głosowało za 
0 radnych głosowało przeciw 
4 radnych wstrzymało si ę od głosu 
 
 
Przewodnicz ący stwierdził, Ŝe wniosek został przez Rad ę przyj ęty. 
 
 
Janusz G ątkiewicz    -  Przewodnicz ący Rady Miejskiej  
 
- Komisja wnioskuje o kontynuowanie i poszerzenie form współpracy Policji ze StraŜą Miejską, 

w tym zwiększenie wspólnych patroli. Kto jest za takim wnioskiem? 
 
 
GŁOSOWANIE  / Obecnych 17 radnych/ 
 
17 radnych głosowało za 
0 radnych głosowało przeciw 
0 radnych wstrzymało si ę od głosu 
 
 
Przewodnicz ący stwierdził, Ŝe wniosek został przez Rad ę przyj ęty.  
 
 
Janusz G ątkiewicz    -  Przewodnicz ący Rady Miejskiej  
 
- Komisja wnioskuje o kontynuowanie na łamach „Echa Czeladzi" problematyki dotyczącej 

bezpieczeństwa mieszkańców naszego miasta. Kto jest za takim wnioskiem? 
 
 
GŁOSOWANIE  / Obecnych 17 radnych/ 
 
17 radnych głosowało za 
0 radnych głosowało przeciw 
0 radnych wstrzymało si ę od głosu 
 
 
Przewodnicz ący stwierdził, Ŝe wniosek został przez Rad ę przyj ęty.  
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Janusz G ątkiewicz    -  Przewodnicz ący Rady Miejskiej  
 
- Komisja pozytywnie opiniuje projekt uchwały w sprawie przekazania 200.000 zł na 

termomodernizację budynku Policji. Kto jest za takim wnioskiem? 
 
 
GŁOSOWANIE  / Obecnych 17 radnych/ 
 
17 radnych głosowało za 
0 radnych głosowało przeciw 
0 radnych wstrzymało si ę od głosu 
 
 
Przewodnicz ący stwierdził, Ŝe wniosek został przez Rad ę przyj ęty.  
 
 
Janusz G ątkiewicz    -  Przewodnicz ący Rady Miejskiej  
 
- Komisja wnioskuje o uwzględnienie w porządku obrad sesji w miesiącu styczniu 2006 

informacji z zakresu zarządzania kryzysowego, poŜarnictwa, oraz uŜywania i dystrybucji 
narkotyków w poszczególnych szkołach - wskazać miejsca najbardziej zagroŜone. 
Jednocześnie Komisja wnioskuje o zaproszenie odpowiednich słuŜb, które przedstawią temat. 
Kto jest za takim wnioskiem? 

 
 
GŁOSOWANIE  / Obecnych 17 radnych/ 
 
16 radnych głosowało za 
0 radnych głosowało przeciw 
1 radny wstrzymał si ę od głosu 
 
 
Przewodnicz ący stwierdził, Ŝe wniosek został przez Rad ę przyj ęty.  
 
 
Janusz G ątkiewicz    -  Przewodnicz ący Rady Miejskiej  
 
- Komisja wnioskuje o kontynuowanie działań techniczno - ekonomicznych związanych z 

objęciem stałym monitoringiem miejsc niebezpiecznych na terenie miasta w uzgodnieniu z 
Policją. Kto jest za takim wnioskiem? 

 
 
GŁOSOWANIE  / Obecnych 17 radnych/ 
 
14 radnych głosowało za 
0 radnych głosowało przeciw 
3 radnych wstrzymało si ę od głosu 
 
 
Przewodnicz ący stwierdził, Ŝe wniosek został przez Rad ę przyj ęty.  
 
 
Janusz G ątkiewicz    -  Przewodnicz ący Rady Miejskiej  
 
- Komisja wnioskuje o rozwaŜenie moŜliwości ponownego zatrudnienia dozorców nocnych 

w obiektach oświatowych naleŜących do gminy. Kto jest za takim wnioskiem? 
 
 
GŁOSOWANIE  / Obecnych 17 radnych/ 
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8 radnych głosowało za 
1 radny głosował przeciw 
7 radnych wstrzymało si ę od głosu 
 
 
Przewodnicz ący stwierdził, Ŝe wniosek został przez Rad ę przyj ęty. 
Janusz G ątkiewicz    -  Przewodnicz ący Rady Miejskiej  
 
- Komisja wnioskuje o wykonanie ogrodzenia wokół Szkoły Podstawowej nr 7 i w tym celu 

zabezpieczenia środków w budŜecie miasta na 2006 rok. Kto jest za takim wnioskiem? 
 
 
GŁOSOWANIE  / Obecnych 17 radnych/ 
 
13 radnych głosowało za 
0 radnych głosowało przeciw 
4 radnych wstrzymało si ę od głosu 
 
 
Przewodnicz ący stwierdził, Ŝe wniosek został przez Rad ę przyj ęty.  
 
 
Janusz G ątkiewicz    -  Przewodnicz ący Rady Miejskiej  
 
- W ramach projektu Bezpieczna Szkoła prowadzić wśród dzieci i ich rodziców informacje o 

zagroŜeniach wynikających z narkotyków. Kto jest za takim wnioskiem? 
 
 
GŁOSOWANIE  / Obecnych 14 radnych/ 
 
12 radnych głosowało za 
0 radnych głosowało przeciw 
2 radnych wstrzymało si ę od głosu 
 
 
Przewodnicz ący stwierdził, Ŝe wniosek został przez Rad ę przyj ęty.  
 
 
Janusz G ątkiewicz    -  Przewodnicz ący Rady Miejskiej  
 
- Przechodzimy do projektu uchwały w sprawie przyjęcia do wiadomości informacji nt: 

Bezpieczeństwo w mieście wraz z wnioskami. Kto jest za podjęciem uchwały? 
 
 
GŁOSOWANIE  / Obecnych 16 radnych/ 
 
15 radnych głosowało za 
0 radnych głosowało przeciw 
1 radny wstrzymał si ę od głosu 
 
 
Przewodnicz ący stwierdził, Ŝe uchwała została przez Rad ę podj ęta. 
 
 
 

Dot. pkt. 8 – porz ądku obrad Sesji  
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Janusz G ątkiewicz    -  Przewodnicz ący Rady Miejskiej  
 
- Przechodzimy do omówienie załoŜeń budŜetowych. 
 
Marek Mrozowski   - Burmistrz  
 
- /Omawia załoŜenia budŜetowe/ 
Andrzej Krugły   - Radny  
 
- Co by się stało jeŜeli nie zatwierdzimy reorganizacji  w ZBK i te pieniądze wypadną z budŜetu.  
- Czy moŜna po stronie dochodów wpisywać 7 mln.  z UE, szanse na ich pozyskanie są 

niewielkie? 
 
Marek Mrozowski   - Burmistrz  
 
- JeŜeli Rada nie podejmie tej uchwały to będzie dalej ZBK i będzie skreślone 5 mln. z 

dochodów i 5 mln. Z wydatków, bilans miasta się nie zmieni. 
- Dochody wirtualne, wszystkie dochody są niejako wirtualne bo nie jesteśmy ich pewni, a 

musimy coś załoŜyć. To są pieniądze na konkretny cel, jeŜeli nie będzie pieniędzy cele nie 
będą realizowane. Musimy mieć wpisane zadanie do budŜetu, Ŝeby je realizować. JeŜeli nie 
będzie w budŜecie to nie moŜemy się ubiegać o refundację. 

 
Andrzej Krugły   - Radny  
 
- SprzedaŜ mienia komunalnego jakie są dochody w trakcie tej kadencji, czy nie jest zbytnim 

optymizmem wpisywanie 3 mln, skoro wykonanie jest na poziomie 1 – 1,5 mln. 
 
Marek Mrozowski   - Burmistrz  
 
- 2001 – 1,76 mln, 2002 – 1,377 mln., 2003 – 1,525 mln., 2004 - 546 tys., 2005 – 704 tys. My 

mamy przygotowane pod inwestycje i jest tylko kwestia ceny, jeŜeli trzeba by było sprzedać to 
wykonamy budŜet w 3 – 4 miesiące, ale uwaŜam, Ŝe dzisiaj te ceny są zbyt niskie. 

 
Ireneusz Gawro ński   - Radny  
 
- Ile złoŜyliśmy wniosków i ile otrzymaliśmy pozytywnych odpowiedzi? 
 
Marek Mrozowski   - Burmistrz  
 
- 21 Listopada (dostaliśmy), układ obwodowy Starego Miasta (zadanie rezerwowe), Stare 

Miasto ( czekamy na rozstrzygnięcie). 
 
Teresa Kosmala   - Radna  
 
- Czy zabierając czynsze z ZBK, nie będziemy dodatkowo obciąŜać ZBK. Spółka przekazywała 

by tylko czysty zysk? 
 
Marek Mrozowski   - Burmistrz  
 
- Moim zdaniem czynsz juŜ dzisiaj powinny wpływać do budŜetu miasta, nie było jednak 

jednoznacznej interpretacji. UwaŜam, Ŝe czynsze są dochodem gminy. Taka interpretacja jest 
w uchylonej ustawie o finansach publicznych, a uchylona jest z innego powodu, ten pogląd 
jest podzielany. Zwyczajowo dochody czynszowe są dochodami ZBK. Do tej pory nikt na to 
nie reagował dlatego była taka sytuacja. 

- Dochody i wydatki się bilansują, bo jest to ta sama kwota. Nie moŜe teraz być przekazywana 
taka dotacja bo zakład budŜetowy musi mieć 50% własnych dochodów, a jednostka 
budŜetowa nie moŜe prowadzić wspólnot i dlatego jedyna zalecana formą jest przekształcanie 
w spółki. 

 
Teresa Kosmala   - Radna  
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- Wcześniej tez była dotacja, teraz spółka będzie doliczała swoją marŜę, wiec będzie to 

obciąŜało budŜet gminy. 
 
Marek Mrozowski   - Burmistrz  
 
- Dzisiaj ZBK sam się utrzymuje i ze spółka będzie tak samo, to będzie ta sam struktura ci sami 

ludzie, zmienia się tylko zakład budŜetowy w osobę prawną. Spółki mogą kreować teoretyczne 
straty, a będzie się utrzymywać, przez 2 lata chcemy, Ŝeby to był okres przejsciowy. 

 
Andrzej Świątek   - Radny  
 
- Czy są jakieś uwagi RIO co do realizacji budŜetów z lat poprzednich? 
- BudŜet nas szokuje, rosną zastraszająco wydatki – przykłady szpitala psychiatrycznego i 

PP10, musimy być bardziej ostroŜni. Dochody są praktycznie sztywne jest niewielki wzrost z 
podatków. Są wirtualne dochody ze sprzedaŜy mienia, jak wyglądają dochody ze sprzedaŜy 
budynków komunalnych? 

- Wydatki na administrację – wzrost w administracji o około 1 mln. z czym się to wiąŜe? Co z 
pomocą społeczną? 

 
Marek Mrozowski   - Burmistrz  
 
- SprzedaŜ lokali mieszkalnych nie jest w stanie wykreować wielkich dochodów to moŜe być 

około 300 tys. Rocznie, pan był członkiem Komisji Mieszkaniowej skąd mamy brać własny 
majątek, mamy sprzedawać mieszkania jednocześnie nie budując nowych i kreować dochody 
to jest niemoŜliwe mamy mnóstwo wniosków o przyznanie mieszkań. Pan chce się pozbyć 
majątku gminnego za pół ceny to jest dobra polityka? Mamy róŜne obowiązki w tym równieŜ 
zapewnienie mieszkań. 

- Dyskusja miała dotyczyć załoŜeń jest juŜ późno a my nie załatwiliśmy wielu spraw np. stawek 
podatkowych. 

 
 

Dot. pkt. 9 – porz ądku obrad Sesji  
 
 
 
Janusz G ątkiewicz    -  Przewodnicz ący Rady Miejskiej  
 
- Przechodzimy do uchwały w sprawie ustalenia wysokości dziennych stawek opłaty targowej 

na terenie miasta Czeladź na 2006 rok. 
 
Urszula Polak-Wałek   - Skarbnik  
 
- /Omawia uchwałę w sprawie ustalenia wysokości dziennych stawek opłaty targowej na terenie 

miasta Czeladź na 2006 rok./ 
 
 
GŁOSOWANIE  / Obecnych 15 radnych/ 
 
13 radnych głosowało za 
0 radnych głosowało przeciw 
2 radnych wstrzymało si ę od głosu 
 
 
Przewodnicz ący stwierdził, Ŝe uchwała została przez Rad ę podj ęta. 
 
 
Janusz G ątkiewicz    -  Przewodnicz ący Rady Miejskiej  
 
- Przechodzimy do uchwały w sprawie podatku rolnego na 2006 rok. 
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Urszula Polak-Wałek   - Skarbnik  
 
- /Omawia uchwałę w sprawie podatku rolnego na 2006 rok./ 
 
 
GŁOSOWANIE  / Obecnych 15 radnych/ 
 
12 radnych głosowało za 
2 radnych głosowało przeciw 
1 radny wstrzymał si ę od głosu 
 
 
Przewodnicz ący stwierdził, Ŝe uchwała została przez Rad ę podj ęta. 
 
 
Janusz G ątkiewicz    -  Przewodnicz ący Rady Miejskiej  
 
- Przechodzimy do uchwały w sprawie ustalenia wysokości stawek podatku od środków 

transportowych na 2006 rok. 
 
Urszula Polak-Wałek   - Skarbnik  
 
- /Omawia uchwałę w sprawie ustalenia wysokości stawek podatku od środków transportowych 

na 2006 rok../ 
 
 
GŁOSOWANIE  / Obecnych 16 radnych/ 
 
14 radnych głosowało za 
0 radnych głosowało przeciw 
2 radnych wstrzymało si ę od głosu 
 
 
Przewodnicz ący stwierdził, Ŝe uchwała została przez Rad ę podj ęta. 
 
 
Janusz G ątkiewicz    -  Przewodnicz ący Rady Miejskiej  
 
- Przechodzimy do uchwały w sprawie podatku od posiadania psów na 2006 rok. 
 
Urszula Polak-Wałek   - Skarbnik  
 
- /Omawia uchwałę w sprawie podatku od posiadania psów na 2006 rok./ 
 
 
GŁOSOWANIE  / Obecnych 16 radnych/ 
 
13 radnych głosowało za 
0 radnych głosowało przeciw 
3 radnych wstrzymało si ę od głosu 
 
 
Przewodnicz ący stwierdził, Ŝe uchwała została przez Rad ę podj ęta. 
 
 
Janusz G ątkiewicz    -  Przewodnicz ący Rady Miejskiej  
 
- Przechodzimy do uchwały w sprawie ustalenia wysokości rocznych stawek podatku od 

nieruchomości na 2006 rok. 
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Urszula Polak-Wałek   - Skarbnik  
 
- /Omawia uchwałę w sprawie ustalenia wysokości rocznych stawek podatku od nieruchomości 

na 2006 rok./ 
 
Andrzej Świątek   - Radny  
 
- ZłoŜyłem na Komisji Gospodarczej wniosek, aby w punkcie 2A, obniŜyć o 2 zł – chodzi o 

promocję miasta. Stawka powinna wynosić 16 zł, stawiam taki wniosek. 
 
Marian Kita    - Zast ępca Przewodnicz ącego RM  
 
- Mieszkańcy mówią, Ŝe stawki za najem garaŜy są zbyt duŜe, jak by wyglądała sytuacja gdyby 

obniŜyć je? Mieszkańcy twierdzą, Ŝe powinna być na wysokości pomieszczeń gospodarczych. 
 
Urszula Polak-Wałek   - Skarbnik  
 
- Skutki nie podjęcia tych stawek to 337 tys., obniŜenie stawki do 16 zł to było by 549 tys. zł. 
 
Janusz G ątkiewicz    -  Przewodnicz ący Rady Miejskiej  
 
- Głosujemy wniosek pana radnego Świątka. Kto jest za? 
 
 
GŁOSOWANIE  / Obecnych 14 radnych/ 
 
4 radnych głosowało za 
7 radnych głosowało przeciw 
3 radnych wstrzymało si ę od głosu 
 
 
Przewodnicz ący stwierdził, Ŝe wniosek nie został przez Rad ę przyj ęty. 
 
 
Janusz G ątkiewicz    -  Przewodnicz ący Rady Miejskiej  
 
- Przechodzimy do głosowania uchwały w sprawie ustalenia wysokości rocznych stawek 

podatku od nieruchomości na 2006 rok. Kto jest za? 
 
 
GŁOSOWANIE  / Obecnych 16 radnych/ 
 
12 radnych głosowało za 
1 radny głosował przeciw 
3 radnych wstrzymało si ę od głosu 
 
 
Przewodnicz ący stwierdził, Ŝe uchwała została przez Rad ę podj ęta. 
 
 
Janusz G ątkiewicz    -  Przewodnicz ący Rady Miejskiej  
 
- Przechodzimy do uchwały w sprawie ustalenia wzorów informacji na podatek od 

nieruchomości i podatek rolny, deklaracji na podatek od nieruchomości oraz deklaracji na 
podatek rolny obowiązujących na terenie miasta Czeladź. 

 
Urszula Polak-Wałek   - Skarbnik  
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- /Omawia uchwałę w sprawie ustalenia wzorów informacji na podatek od nieruchomości i 
podatek rolny, deklaracji na podatek od nieruchomości oraz deklaracji na podatek rolny 
obowiązujących na terenie miasta Czeladź./ 

 
 
GŁOSOWANIE  / Obecnych 16 radnych/ 
 
15 radnych głosowało za 
0 radnych głosowało przeciw 
1 radny wstrzymał si ę od głosu 
 
 
Przewodnicz ący stwierdził, Ŝe uchwała została przez Rad ę podj ęta. 
 
 
Janusz G ątkiewicz    -  Przewodnicz ący Rady Miejskiej  
 
- Przechodzimy do uchwały w sprawie zmian w budŜecie na 2005 rok. 
 
Urszula Polak-Wałek   - Skarbnik  
 
- /Omawia uchwałę w sprawie zmian w budŜecie na 2005 rok./ 
 
Ireneusz Gawro ński   - Radny  
 
- Proponuje skreślić paragraf 3. Taki był wniosek na Komisji Gospodarczej. 
 
Andrzej Świątek   - Radny  
 
- Dlaczego w projekcie budŜetu zad 20 ma 5 mln a teraz w tej autopoprawce jest 6,2mln. kiedy 

to było zmieniane? Proponuje w ogóle nie głosować tej poprawki. 
 
Urszula Polak-Wałek   - Skarbnik  
 
- To jest kontynuacja, a to są zmiany na 2005 rok a nie do budŜetu na 2006 rok. 
 
Władysław Oczkowicz   - Radny  
 
- Jaka kwota na zadaniu 20 jest zapisana na dzień dzisiejszy? 
 
Urszula Polak-Wałek   - Skarbnik  
 
- Zmiana jest proponowana w nowym budŜecie na 2006 rok, ale teraz to jeszcze nie 

obowiązuje. 
 
 
Dyskusja na temat zmian w budŜecie. 
 
 
PRZERWA 
 
Andrzej Świątek   - Radny  
 
- Skąd jest taka róŜnica w zapisie projektu budŜetu na 2006 rok, a obecna sytuacją? 
 
Marek Mrozowski   - Burmistrz  
 
- To jest propozycja budŜetu na 2006 rok, to nie odzwierciedla WPI, gdyŜ niektóre zadania są 

zmniejszone, jest mniejszy zakres prac do realizacji. 
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- Mówił pan Ŝe nie powinniśmy się zadłuŜać a teraz chce pan zwiększyć zakres prac. Jest WPI i 
tam jest określone co robimy, nie moŜemy inwestować we wszystko, część inwestycji jest 
okrojona inne są wykreślone. To jest projekt Rada będzie mogła nanosić poprawki. 

 
Ireneusz Gawro ński   - Radny  
 
- Jest to związane ze zmianami w WPI i to się ciągle zmienia, a co innego jest w projekcie 

budŜetu. 
-  
Janusz G ątkiewicz    -  Przewodnicz ący Rady Miejskiej  
 
- Głosujemy wniosek pana radnego Gawrońskiego o wykreślenie paragrafu 3. Kto jest za? 
 
 
GŁOSOWANIE  / Obecnych 15 radnych/ 
 
12 radnych głosowało za 
0 radnych głosowało przeciw 
3 radnych wstrzymało si ę od głosu 
 
 
Przewodnicz ący stwierdził, Ŝe wniosek został przez Rad ę przyj ęty. 
 
 
Janusz G ątkiewicz    -  Przewodnicz ący Rady Miejskiej  
 
- Przechodzimy do głosowania uchwały w sprawie zmian w budŜecie na 2005 rok. Kto jest za? 
 
 
GŁOSOWANIE  / Obecnych 16 radnych/ 
 
12 radnych głosowało za 
0 radny głosował przeciw 
4 radnych wstrzymało si ę od głosu 
 
 
Przewodnicz ący stwierdził, Ŝe uchwała została przez Rad ę podj ęta. 
 
 
Janusz G ątkiewicz    -  Przewodnicz ący Rady Miejskiej  
 
- Przechodzimy do uchwały w sprawie zabezpieczenia w budŜecie miasta na rok 2006 środków 

finansowych z przeznaczeniem na termomodernizację budynku Komisariatu Policji w 
Czeladzi. 

 
Marek Mrozowski   - Burmistrz  
 
- Autopoprawka skreślić w paragrafie 1 ustęp 2 było to omawiane na Komisjach. 
 
 
GŁOSOWANIE  / Obecnych 16 radnych/ 
 
15 radnych głosowało za 
0 radnych głosowało przeciw 
1 radny wstrzymał si ę od głosu 
 
 
Przewodnicz ący stwierdził, Ŝe uchwała została przez Rad ę podj ęta. 
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Janusz G ątkiewicz    -  Przewodnicz ący Rady Miejskiej  
 
- Przechodzimy do uchwały w sprawie przystąpienia Gminy Czeladź do Norweskiego 

Mechanizmu Finansowego i Mechanizmu Finansowego Europejskiego Obszaru 
Gospodarczego oraz zabezpieczenia środków na pokrycie kosztów realizacji projektu p. t. 
„Rewitalizacja średniowiecznego Starego Miasta  - etap 2 i 3”. 

 
Marek Mrozowski   - Burmistrz  
 
- /Omawia uchwałę w sprawie przystąpienia Gminy Czeladź do Norweskiego Mechanizmu 

Finansowego i Mechanizmu Finansowego Europejskiego Obszaru Gospodarczego oraz 
zabezpieczenia środków na pokrycie kosztów realizacji projektu p. t. „Rewitalizacja 
średniowiecznego Starego Miasta  - etap 2 i 3”. Wraz z autopoprawką./ 

 
Andrzej Krugły    - Radny  
 
- Mowa było Ŝe ten norweski system dotyczy szkoleń, jak moŜna przejść do rewitalizacji? 
 
Marek Mrozowski   - Burmistrz  
 
- Obejmuje nie tylko szkolenia, ale takŜe zadania inwestycyjne 
 
Teresa Kosmala   - Radna  
 
- To jest program unijny? 
 
Marek Mrozowski   - Burmistrz  
 
- Tak unijny, moŜemy pozyskać do 85% podobny do ZPORR tylko gdzie indziej są środki. 

Szukamy innych źródeł finansowania. 
 
 
 
GŁOSOWANIE  / Obecnych 16 radnych/ 
 
15 radnych głosowało za 
0 radnych głosowało przeciw 
1 radny wstrzymał si ę od głosu 
 
 
Przewodnicz ący stwierdził, Ŝe uchwała została przez Rad ę podj ęta. 
 
 
Janusz G ątkiewicz    -  Przewodnicz ący Rady Miejskiej  
 
- Przechodzimy do uchwały w sprawie współdziałania z innymi gminami Województwa 

Śląskiego – aglomeracji Katowickiej w opracowaniu programu „Prometeusz”. 
 
Marek Mrozowski   - Burmistrz  
 
- /Omawia uchwałę w sprawie współdziałania z innymi gminami Województwa Śląskiego – 

aglomeracji Katowickiej w opracowaniu programu „Prometeusz”./ 
 
 
GŁOSOWANIE  / Obecnych 17 radnych/ 
 
17 radnych głosowało za 
0 radnych głosowało przeciw 
0 radnych wstrzymało si ę od głosu 
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Przewodnicz ący stwierdził, Ŝe uchwała została przez Rad ę podj ęta. 
 
 
Janusz G ątkiewicz    -  Przewodnicz ący Rady Miejskiej  
 
- Przechodzimy do uchwały w sprawie zabezpieczenia w budŜecie miasta na rok 2006 środków 

finansowych z przeznaczeniem na ufundowanie tablicy upamiętniającej Czeladzian 
pomordowanych na terenach Związku Radzieckiego w czasie II wojny światowej. Kto jest za? 

 
 
GŁOSOWANIE  / Obecnych 17 radnych/ 
 
17 radnych głosowało za 
0 radnych głosowało przeciw 
0 radnych wstrzymało si ę od głosu 
 
 
Przewodnicz ący stwierdził, Ŝe uchwała została przez Rad ę podj ęta. 
 
 
Janusz G ątkiewicz    -  Przewodnicz ący Rady Miejskiej  
 
- Przechodzimy do uchwały w sprawie zmiany uchwały Nr III/16/02 Rady Miejskiej w Czeladzi z 

dnia 6 grudnia 2002 r. w sprawie powołania i  ustalenia składów osobowych stałych Komisji 
Rady Miejskiej w Czeladzi. Kto jest za? 

 
 
GŁOSOWANIE  / Obecnych 17 radnych/ 
 
12 radnych głosowało za 
1 radny głosowało przeciw 
4 radnych wstrzymało si ę od głosu 
 
 
Przewodnicz ący stwierdził, Ŝe uchwała została przez Rad ę podj ęta. 
 
Janusz G ątkiewicz    -  Przewodnicz ący Rady Miejskiej  
 
- Przechodzimy do uchwały w sprawie przekształceń organizacyjnych w zakresie obsługi oraz 

administrowania lokalami mieszkalnymi i uŜytkowymi, a takŜe budynkami na terenie Gminy 
Czeladź, utworzenia przez gminę Czeladź spółki z ograniczoną odpowiedzialnością i objęcia 
w niej udziałów oraz likwidacji Zakładu Budynków Komunalnych w Czeladzi. 

 
Krzysztof Grochalski   - Radca prawny  
 
- Jest to procedura prawna która trzeba przeprowadzić. Jest wyrok TK, który rozpatrywał 

zgodność nowej ustawy o finansach publicznych. Przepis który był kwestionowany nie 
dotyczył gminy. 

- /Odczytuje artykuł 24 ust. 2 ustawy o finansach publicznych./ 
- KaŜda Rada Gminy staje przed koniecznością oszacowania przychodów, a potem 

wprowadzenia ich do budŜetu, wprowadza się dochody ale równieŜ wydatki. ZBK będzie tylko 
pośrednikiem. Ustawa nie obowiązuje, ale co do tego zapisu nie było sporów, ten zapis 
najprawdopodobniej będzie obowiązywał. Nie była jeszcze publikowana w Dzienniku Ustaw. 
Od strony prawnej jej nie ma, ale naleŜy się spodziewać, Ŝe będzie. 

- JeŜeli wejdzie w Ŝycie od stycznia 2007 budŜet 2006 będzie ostatnim w którym pieniądze z 
ZBK nie będą w budŜecie miasta, tylko czy warto to robić spodziewając się Ŝe ustawa wejdzie 
w Ŝycie. To będzie problem dla wszystkich gmin, które ten proces przeprowadził np. w 
Sosnowcu jest zakład budŜetowy i spółka, ale np. w Rudzie Śląskiej jest juŜ tylko spółka. 
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Lepiej jest to zrobić teraz, Ŝeby mieć czas na te zmiany, bo nie mam wątpliwości, Ŝe ustawa 
wejdzie w Ŝycie. 

- Uchwała przewiduje kilka etapów działań. Spółka nie przejmie majątku, ale będzie nim 
zarządzać, powstanie bez obciąŜeń. JeŜeli chodzi o kwestie pracownicze – wszyscy 
pracownicy przechodzą do spółki, gwarancja pracy pozostaje. Spółka będzie podlegać 
równieŜ Komisji Rewizyjnej jest ona zaleŜna od gminy w tym zakresie w jakim wykorzystuje 
mienie gminne. Oczywiście tak jest dopóki gmina ma w niej udziały. 

 
Andrzej Świątek   - Radny  
 
- Czy wyobraŜa sobie pan członka rady nadzorczej, który nie pobiera pensji? 
 
Krzysztof Grochalski   - Radca prawny  
 
- Odpowiedzialność członka podlega regulacji kodeksu spółek handlowych, jeŜeli naraŜa na 

straty spółkę jest naraŜony na sankcje. To nie jest kwestia finansów, ale uczciwości. 
- Gmina nie traci kontroli gdy zbędzie jeden udział, gmina jest większościowym wspólnikiem 

spółki – posiada pełna kontrolę nad tym majątkiem. Gmina przekazując spółce majątek nie 
pozbywa się i na pozbycie się udziałów musi wyrazić zgodę Rada. 

 
Władysław Oczkowicz   - Radny  
 
- Komisja Gospodarcza negatywnie  zaopiniowała projekt. Na dzień dzisiejszy ustawy nie ma i 

wrócimy do tego kiedy będzie juŜ aktualna. Nie moŜe być zapisu, Ŝe na rzecz spółki 
przechodzą budynki. 

 
Krzysztof Grochalski   - Radca prawny  
 
- Mienie wróci do gminy i będzie przekazane  protokołem zdawczo-odbiorczym, zaś zapis 

ustępu 1 wynika z ustawy. 
 
BoŜena Podgórska   - dyrektor ZBK  
 
- Proponujemy autopoprawkę, gdyŜ chodziło o pewien zapis techniczny, ale budziło to 

wątpliwości 
- /Odczytuje autopoprawkę/ 
- Prowadzimy zarząd wspólnotami, ale wszystkie kontrole kwestionują to. U nas takiej kontroli 

nie było, ale kiedy przyjdzie tez będziemy musieli podjąć decyzję kto będzie zarządzała tym 
majątkiem. 

 
Teresa Kosmala   - Radna  
 
- ZBK nie musi administrować majątkiem, bo moŜe to robić ktoś kto ma osobowość prawną, 

mógłby to być przedstawiciel gminy. Nie musi wcale zarządzać właściciel. Gmina jako 
właściciel moŜe powołać do zarządzania. 

 
Krzysztof Grochalski   - Radca prawny  
 
- JeŜeli mamy wspólnotę, a nie ma zarządu to przy kaŜdej większej sprawie przekraczającej 

zwykły zarząd musimy iść do sądu i przy sprzeciwie choćby jednego członka. Burmistrz nie 
wynajmuje zarządcy ale wspólnota. 

 
Teresa Kosmala   - Radna  
 
- Wystarczy wysprzedać trochę mienia, aby większość mieli członkowie wspólnoty i oni będą 

sami wtedy zarządzać. 
- Autopoprawki są wpisywane w ostatniej chwili. Czy Burmistrz złoŜył oświadczenie? 
 
Krzysztof Grochalski   - Radca prawny  
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- Będzie składane przed notariuszem o objęciu udziałów 
 
GraŜyna Str ączek   - Radna  
 
- JeŜeli dzisiaj powołamy ta spółkę to ZBK, będzie miał więcej czasu na przegotowanie się do 

przekształcenia? 
-  
Teresa Kosmala   - Radna  
 
- Nie wiemy jak będzie koncepcja w przyszłości ustawodawca na pewno da czas na wejście 

ustawy w Ŝycie. 
 
Marek Mrozowski   - Burmistrz  
 
- Państwo mówicie Ŝe nie ma ustawy, jest interpretacja i ona się nie zmieni. Chciałbym Ŝeby w 

protokole się znalazło to co było w interpretacji urzędu budownictwa i RIO, Ŝe zakłady 
budŜetowe nie powinny zarządzać zasobami mieszkaniowymi. 

 
Andrzej Świątek   - Radny  
 
- Dlaczego pan nie powołuje swojego zarządcy? 
 
Krzysztof Grochalski   - Radca prawny  
 
- Co innego jest zarządca a co innego zarząd. 
 
Andrzej Świątek   - Radny  
 
- Czemu pan nie sprzedaje lokali, Ŝeby to sprywatyzować tylko tkwi pan w tym. Trzeba 

przekształcać takie przedsiębiorstwo bo wymaga ono innego spojrzenia. Był jeden dyrektor, a 
teraz jest dyrektor i zastępca. W związku z tym koszty rosną i nie wiem czy w takiej sytuacji 
moŜe to przedsiębiorstwo funkcjonować, bo jeśli dodać, Ŝe trzecim nieformalnym dyrektorem 
jest Ŝona Burmistrza. Ta firma jest niefunkcjonalna. Trzeba uporządkować ZBK, a dopiero 
dalej przekształcajmy. 

 
BoŜena Podgórska   - dyrektor ZBK  
 
- Na jakiej podstawie twierdzi pan Świątek , Ŝe Ŝona Burmistrza pełni funkcję kierownicze, a 

dyrektor jest figurantem? 
 
Marek Mrozowski   - Burmistrz  
 
- Mamy zobowiązania wobec mieszkańców, to co mamy uwaŜam, Ŝe powinno zostać w rękach 

gminy. Proponuje, aby poczytał pan ustawę i dowiedział się co moŜe Burmistrz a co 
wspólnota. Administratorem jest ZBK. Nie wiem co pani Kosmala proponuje, chyba likwidację 
ZBK, ja tez chcę likwidacji, ale na jej miejsce powołania spółki i chce Ŝeby w protokole było 
zaznaczone, Ŝe Rada odmówiła nam zgody na przekształcenie zakładu budŜetowego w 
spółkę. 

 
BoŜena Podgórska   - dyrektor ZBK  
 
- MoŜna zarządzanie przekazać innemu zarządcy, tyle Ŝe nasze wkłady po stronie wspólnoty  

przekazanie tego innej spółce będzie wiązać się z likwidacją miejsc pracy. Co do tego nie 
naleŜy mieć złudzeń. 

 
Janusz G ątkiewicz    -  Przewodnicz ący Rady Miejskiej  
 
- Przechodzimy do podjęcia uchwały w sprawie przekształceń organizacyjnych w zakresie 

obsługi oraz administrowania lokalami mieszkalnymi i uŜytkowymi, a takŜe budynkami na 
terenie Gminy Czeladź, utworzenia przez gminę Czeladź spółki z ograniczoną 
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odpowiedzialnością i objęcia w niej udziałów oraz likwidacji Zakładu Budynków Komunalnych 
w Czeladzi. Kto jest za? 

 
 
GŁOSOWANIE  / Obecnych 17 radnych/ 
 
3 radnych głosowało za 
12 radnych głosowało przeciw 
2 radnych wstrzymało si ę od głosu 
 
 
Przewodnicz ący stwierdził, Ŝe uchwała nie została przez Rad ę podj ęta. 
 
 
Janusz G ątkiewicz    -  Przewodnicz ący Rady Miejskiej  
 
- Przechodzimy do podjęcia uchwały w sprawie ustalenia regulaminu określającego wysokość 

oraz szczegółowe warunki przyznawania nauczycielom dodatków za wysługę lat, 
motywacyjnego, funkcyjnego, za warunki pracy oraz niektóre inne składniki wynagrodzenia.  

 
Adam Jandała    - kierownik Wydziału Edukacji  
 
- /Omawia uchwałę w sprawie ustalenia regulaminu określającego wysokość oraz szczegółowe 

warunki przyznawania nauczycielom dodatków za wysługę lat, motywacyjnego, funkcyjnego, 
za warunki pracy oraz niektóre inne składniki wynagrodzenia./ 

 
 
GŁOSOWANIE  / Obecnych 16 radnych/ 
 
14 radnych głosowało za 
1 radny głosował przeciw 
1 radny wstrzymał si ę od głosu 
 
 
Przewodnicz ący stwierdził, Ŝe uchwała została przez Rad ę podj ęta. 
 
 
PRZERWA 
 
 
Janusz G ątkiewicz    -  Przewodnicz ący Rady Miejskiej  
 
- Przechodzimy do podjęcia uchwały w sprawie zamiany niezabudowanej działki nr 2 k. m. 60 o 

pow. 4399 m. kw. połoŜonej przy ul. Będzińskiej w Czeladzi. 
 
Ireneusz Gawro ński   - Radny  
 
- Nie ma wnioskodawcy radnego Oczkowicza, jest to projekt zamiany działki. Nie wiem czy były 

rozmowy, nie miał pan Burmistrz stosownych pełnomocnictw do rozmów, a po podjęciu tej 
uchwały będzie juŜ pan je miał. 

 
Marek Mrozowski   - Burmistrz  
 
- Zawsze posiadam pełnomocnictwa do prowadzenia takich rozmów, odbyło się takie spotkanie. 
- /Odczytuje protokół ze spotkania w dniu 17 listopada br./ 
 
Ireneusz Gawro ński   - Radny  
 
- Dopiero podjęcie tej uchwały daje panu moŜliwość rozpoczęcie rozmów, po tym będzie juŜ 

moŜliwe prowadzenie negocjacji. 
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Marek Mrozowski   - Burmistrz  
 
- Od prowadzenia negocjacji to jest organ wykonawczy, a nie Rada. JeŜeli ta uchwała zostanie 

podjęta, a następna odrzucona to sprawa trafi do sądu.  
 
Andrzej Krugły    - Radny  
 
- Była to ziemia zarezerwowana pod cel publiczny, dowiedziałem się ,Ŝe taka sprawa to jest 

wiele lat sądów, zanim sąd przychyli się do jego racji. To nie jest tak łatwo uzyskać pieniądze 
od gminy w tak cięŜkiej sytuacji finansowej. 

-  
Marek Mrozowski   - Burmistrz  
 
- Miasto jest w dobrej kondycji. Propozycja została przez pana Tyblewskiego odrzucona, sąd 

wyda wyrok nakazujący wypłatę, moŜe to potrwać, ale co do wyroku nie mam wątpliwości i 
dodatkowo naliczone zostaną odsetki. Podejmując taką decyzję zwalniacie mnie państwo z 
obowiązku rozmów, będzie wiadomo czyja to jest wina. Proponuje głosować imiennie Ŝeby na 
przyszłość nie było wątpliwości kto jak głosował. 

 
Andrzej Świątek   - Radny  
 
- Rada powinna wiedzieć jaki jest stan faktyczny tej działki, nie pytano o opinię GDDiA, bez jej 

opinii jest to bezzasadne. Proponuje, aby tym tematem zajęła się Komisja Rewizyjna. 
Obawiam się ze GDDiA nie jest zainteresowana budową tego zjazdu. 

 
Marek Mrozowski   - Burmistrz  
 
- KaŜde Studium jest konsultowane z GDDiA. W 1999r. określono zastosowanie, była sąsiednia 

działka naleŜącą do gminy i została ona sprzedana, gdyby nie to moŜna by ja było zaoferować 
do zamiany. 

 
Lasota    - Radny  
 
- O jaka kwotę chodzi nie mamy tych danych? 
 
Ireneusz Gawro ński   - Radny  
 
- Uchwała została przedstawiona w terminie, są podpisy wiec nie wiem o czym dyskutujemy. 
 
Marek Mrozowski   - Burmistrz  
 
- NaleŜy się spodziewać ceny około 100 zł za m. KaŜdy organ ma swoje kompetencje, 

negocjacje prowadzi Burmistrz nie Rada. Mówiłem jakie będą konsekwencje podjęcia tej 
uchwały. 

 
Teresa Kosmala   - Radna  
 
- Proponuje wycofać ta uchwałę stawiam taki wniosek. 
 
Janusz G ątkiewicz    -  Przewodnicz ący Rady Miejskiej  
 
- Głosujemy wniosek o zdjęcie z porządku obrad obu uchwał . Kto jest za? 
 
 
GŁOSOWANIE  / Obecnych 15 radnych/ 
 
11 radnych głosowało za 
0 radnych głosowało przeciw 
4 radnych wstrzymało si ę od głosu 
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Przewodnicz ący stwierdził, Ŝe wniosek  został przez Rad ę przyj ęty. 
 
Andrzej Świątek   - Radny  
 
- Co dalej, bo ja skieruje ta sprawę do Komisji finansowo-BudŜetowej, aby zbadała ta sprawę co 

do okoliczności zmian Planu Zagospodarowania.  
 
Janusz G ątkiewicz    -  Przewodnicz ący Rady Miejskiej  
 
- Pana wniosek jest juŜ bezpodstawny proszę go sformułować i złoŜyć, teraz juŜ zdjęliśmy te 

pkt z porządku obrad. 
 
Andrzej Świątek   - Radny  
 
- Musimy się tym zając, Ŝeby było to omówione przez Komisje i Radę. 
 
Marek Mrozowski   - Burmistrz  
 
- Projekty zostały wycofane z tej sesji, ale nadal będą do przedstawienia na następnej sesji. 
 
Janusz G ątkiewicz    -  Przewodnicz ący Rady Miejskiej  
 
- Przechodzimy do podjęcia uchwały w sprawie przedłuŜenia umowy dzierŜawy dot. części 

działki nr 139 i dz. Nr 130  k. m. 29 o pow. 430 m. kw. przy ul. Aleja RóŜ w Czeladzi. Kto jest 
za? 

 
 
GŁOSOWANIE  / Obecnych 15 radnych/ 
 
15 radnych głosowało za 
0 radnych głosowało przeciw 
0 radnych wstrzymało si ę od głosu 
 
 
Przewodnicz ący stwierdził, Ŝe uchwała została przez Rad ę podj ęta. 
 
 
Janusz G ątkiewicz    -  Przewodnicz ący Rady Miejskiej  
 
- Przechodzimy do podjęcia uchwały w sprawie przedłuŜenia umowy dzierŜawy dot. części 

działki nr 152/4 k. m. 4 o pow. 459 m. kw.  przy ul. Chmielnej w Czeladzi.Kto jest za? 
 
 
GŁOSOWANIE  / Obecnych 15 radnych/ 
 
15 radnych głosowało za 
0 radnych głosowało przeciw 
0 radnych wstrzymało si ę od głosu 
 
 
Przewodnicz ący stwierdził, Ŝe uchwała została przez Rad ę podj ęta. 
 
 
Janusz G ątkiewicz    -  Przewodnicz ący Rady Miejskiej  
 
- Przechodzimy do podjęcia uchwały w sprawie przedłuŜenia umowy dzierŜawy dot. części 

działki nr 164/1, k. m. 4 o pow. 108 m. kw. przy ul. Ogrodowej w Czeladzi. Kto jest za? 
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GŁOSOWANIE  / Obecnych 15 radnych/ 
 
15 radnych głosowało za 
0 radnych głosowało przeciw 
0 radnych wstrzymało si ę od głosu 
 
 
Przewodnicz ący stwierdził, Ŝe uchwała została przez Rad ę podj ęta. 
 
 
Janusz G ątkiewicz    -  Przewodnicz ący Rady Miejskiej  
 
- Przechodzimy do podjęcia uchwały w sprawie przedłuŜenia umowy dzierŜawy dot. działki nr 6  

k. m. 28 o pow. 545 m. kw. przy ul. Nowopogońskiej w Czeladzi. Kto jest za? 
 
 
GŁOSOWANIE  / Obecnych 15 radnych/ 
 
15 radnych głosowało za 
0 radnych głosowało przeciw 
0 radnych wstrzymało si ę od głosu 
 
 
Przewodnicz ący stwierdził, Ŝe uchwała została przez Rad ę podj ęta. 
 
 
Janusz G ątkiewicz    -  Przewodnicz ący Rady Miejskiej  
 
- Przechodzimy do podjęcia uchwały w sprawie przedłuŜenia umowy dzierŜawy dot. części 

działki nr 31/14 k. m. 31 o pow. 36 m. kw. przy ul. Legionów w Czeladzi. Kto jest za? 
 
 
GŁOSOWANIE  / Obecnych 15 radnych/ 
 
15 radnych głosowało za 
0 radnych głosowało przeciw 
0 radnych wstrzymało si ę od głosu 
 
 
Przewodnicz ący stwierdził, Ŝe uchwała została przez Rad ę podj ęta. 
 
 
Janusz G ątkiewicz    -  Przewodnicz ący Rady Miejskiej  
 
- Przechodzimy do podjęcia uchwały w sprawie przedłuŜenia umowy dzierŜawy dot. działki nr 

48 k. m. 56 o pow. 179 m. kw. przy ul. Nowopogońskiej w Czeladzi. Kto jest za? 
 
 
GŁOSOWANIE  / Obecnych 14 radnych/ 
 
14 radnych głosowało za 
0 radnych głosowało przeciw 
0 radnych wstrzymało si ę od głosu 
 
 
Przewodnicz ący stwierdził, Ŝe uchwała została przez Rad ę podj ęta. 
 
 
Janusz G ątkiewicz    -  Przewodnicz ący Rady Miejskiej  
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- Przechodzimy do podjęcia uchwały w sprawie przedłuŜenia umowy dzierŜawy dot. części 
działki nr 73/3 k. m. 6 o pow. około 35 m. kw. przy ul. Armii Krajowej w Czeladzi. Kto jest za? 

 
 
GŁOSOWANIE  / Obecnych 15 radnych/ 
 
15 radnych głosowało za 
0 radnych głosowało przeciw 
0 radnych wstrzymało si ę od głosu 
 
 
Przewodnicz ący stwierdził, Ŝe uchwała została przez Rad ę podj ęta. 
 
 
Janusz G ątkiewicz    -  Przewodnicz ący Rady Miejskiej  
 
- Przechodzimy do podjęcia uchwały w sprawie przedłuŜenia umowy dzierŜawy dot. terenów 

pod kioskami RUCH na terenie miasta Czeladź o pow. 163,3 m. kw. Kto jest za? 
 
 
GŁOSOWANIE  / Obecnych 15 radnych/ 
 
12 radnych głosowało za 
0 radnych głosowało przeciw 
3 radnych wstrzymało si ę od głosu 
 
 
Przewodnicz ący stwierdził, Ŝe uchwała została przez Rad ę podj ęta. 
 
 
Janusz G ątkiewicz    -  Przewodnicz ący Rady Miejskiej  
 
- Przechodzimy do podjęcia uchwały w sprawie przedłuŜenia umowy dzierŜawy dot. części 

działki nr 32/14 k. m. 41 o pow. 176 m. kw. przy ul. Powstańców Śląskich w Czeladzi. Kto jest 
za? 

 
 
GŁOSOWANIE  / Obecnych 15 radnych/ 
 
15 radnych głosowało za 
0 radnych głosowało przeciw 
0 radnych wstrzymało si ę od głosu 
 
 
Przewodnicz ący stwierdził, Ŝe uchwała została przez Rad ę podj ęta. 
 
Janusz G ątkiewicz    -  Przewodnicz ący Rady Miejskiej  
 
- Przechodzimy do podjęcia uchwały w sprawie przedłuŜenia umowy dzierŜawy dot. części 

działki nr 32/14 k. m. 41 o pow. 196 m. kw. przy ul. Powstańców Śląskich w Czeladzi. Kto jest 
za? 

 
 
GŁOSOWANIE  / Obecnych 15 radnych/ 
 
15 radnych głosowało za 
0 radnych głosowało przeciw 
0 radnych wstrzymało si ę od głosu 
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Przewodnicz ący stwierdził, Ŝe uchwała została przez Rad ę podj ęta. 
 
Janusz G ątkiewicz    -  Przewodnicz ący Rady Miejskiej  
 
- Przechodzimy do podjęcia uchwały w sprawie przedłuŜenia umowy dzierŜawy dot. części 

działki nr 32/14 k. m. 41 o pow. 127 m. kw. przy ul. Powstańców Śląskich w Czeladzi. Kto jest 
za? 

 
 
GŁOSOWANIE  / Obecnych 15 radnych/ 
 
15 radnych głosowało za 
0 radnych głosowało przeciw 
0 radnych wstrzymało si ę od głosu 
 
 
Przewodnicz ący stwierdził, Ŝe uchwała została przez Rad ę podj ęta. 
 
 
Janusz G ątkiewicz    -  Przewodnicz ący Rady Miejskiej  
 
- Przechodzimy do podjęcia uchwały w sprawie przedłuŜenia umowy dzierŜawy dot. części 

działki nr 32/14 k. m. 41 o pow. 71 m. kw. przy ul. Powstańców Śląskich w Czeladzi. Kto jest 
za? 

 
 
GŁOSOWANIE  / Obecnych 15 radnych/ 
 
15 radnych głosowało za 
0 radnych głosowało przeciw 
0 radnych wstrzymało si ę od głosu 
 
 
Przewodnicz ący stwierdził, Ŝe uchwała została przez Rad ę podj ęta. 
 
 
 
Janusz G ątkiewicz    -  Przewodnicz ący Rady Miejskiej  
 
- Przechodzimy do podjęcia uchwały w sprawie przedłuŜenia umowy dzierŜawy dot. części 

działki nr 32/14 k. m. 41 o pow. 134 m. kw. przy ul. Powstańców Śląskich w Czeladzi. Kto jest 
za? 

 
 
GŁOSOWANIE  / Obecnych 15 radnych/ 
 
15 radnych głosowało za 
0 radnych głosowało przeciw 
0 radnych wstrzymało si ę od głosu 
 
 
Przewodnicz ący stwierdził, Ŝe uchwała została przez Rad ę podj ęta. 
 
 
Janusz G ątkiewicz    -  Przewodnicz ący Rady Miejskiej  
 
- Przechodzimy do podjęcia uchwały w sprawie przedłuŜenia umowy dzierŜawy dot. części 

działki nr 32/14 k. m. 41 o pow. 77 m. kw. przy ul. Powstańców Śląskich w Czeladzi. Kto jest 
za? 
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GŁOSOWANIE  / Obecnych 14 radnych/ 
 
14 radnych głosowało za 
0 radnych głosowało przeciw 
0 radnych wstrzymało si ę od głosu 
 
 
Przewodnicz ący stwierdził, Ŝe uchwała została przez Rad ę podj ęta. 
 
 
Janusz G ątkiewicz    -  Przewodnicz ący Rady Miejskiej  
 
- Przechodzimy do podjęcia uchwały w sprawie przedłuŜenia umowy dzierŜawy dot. części 

działki nr 163/268 k. m. 24 o pow. 364 m. kw. przy ul. Nowopogońskiej w Czeladzi. Kto jest 
za? 

 
 
GŁOSOWANIE  / Obecnych 15 radnych/ 
 
15 radnych głosowało za 
0 radnych głosowało przeciw 
0 radnych wstrzymało si ę od głosu 
 
 
Przewodnicz ący stwierdził, Ŝe uchwała została przez Rad ę podj ęta. 
 
 
Janusz G ątkiewicz    -  Przewodnicz ący Rady Miejskiej  
 
- Przechodzimy do podjęcia uchwały w sprawie przedłuŜenia umowy dzierŜawy dot. części 

działki nr 163/268 k. m. 24 o pow. 176 m. kw. przy ul. Nowopogońskiej w Czeladzi. Kto jest 
za? 

 
 
GŁOSOWANIE  / Obecnych 15 radnych/ 
 
15 radnych głosowało za 
0 radnych głosowało przeciw 
0 radnych wstrzymało si ę od głosu 
 
 
Przewodnicz ący stwierdził, Ŝe uchwała została przez Rad ę podj ęta. 
 
 
 
Janusz G ątkiewicz    -  Przewodnicz ący Rady Miejskiej  
 
- Przechodzimy do podjęcia uchwały w sprawie przedłuŜenia umowy dzierŜawy dot. części 

działki nr 163/268 k. m. 24 o pow. 164 m. kw. przy ul. Nowopogońskiej w Czeladzi. Kto jest 
za? 

 
 
GŁOSOWANIE  / Obecnych 15 radnych/ 
 
15 radnych głosowało za 
0 radnych głosowało przeciw 
0 radnych wstrzymało si ę od głosu 
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Przewodnicz ący stwierdził, Ŝe uchwała została przez Rad ę podj ęta. 
 
Janusz G ątkiewicz    -  Przewodnicz ący Rady Miejskiej  
 
- Przechodzimy do podjęcia uchwały w sprawie przedłuŜenia umowy dzierŜawy dot. części 

działki nr 163/268 k. m. 24 o pow. 134 m. kw. przy ul. Nowopogońskiej w Czeladzi. Kto jest 
za? 

 
 
GŁOSOWANIE  / Obecnych 15 radnych/ 
 
15 radnych głosowało za 
0 radnych głosowało przeciw 
0 radnych wstrzymało si ę od głosu 
 
 
Przewodnicz ący stwierdził, Ŝe uchwała została przez Rad ę podj ęta. 
 
 
Janusz G ątkiewicz    -  Przewodnicz ący Rady Miejskiej  
 
- Przechodzimy do podjęcia uchwały w sprawie przedłuŜenia umowy dzierŜawy dot. części 

działki nr 163/268 k. m. 24 o pow. 93 m. kw. przy ul. Nowopogońskiej w Czeladzi. Kto jest za? 
 
 
GŁOSOWANIE  / Obecnych 15 radnych/ 
 
15 radnych głosowało za 
0 radnych głosowało przeciw 
0 radnych wstrzymało si ę od głosu 
 
 
Przewodnicz ący stwierdził, Ŝe uchwała została przez Rad ę podj ęta. 
 
 
Janusz G ątkiewicz    -  Przewodnicz ący Rady Miejskiej  
 
- Przechodzimy do podjęcia uchwały w sprawie przedłuŜenia umowy dzierŜawy dot. części 

działki nr 163/268 k. m. 24 o pow. 93 m. kw. przy ul. Nowopogońskiej w Czeladzi. Kto jest za? 
 
 
GŁOSOWANIE  / Obecnych 15 radnych/ 
 
15 radnych głosowało za 
0 radnych głosowało przeciw 
0 radnych wstrzymało si ę od głosu 
 
 
Przewodnicz ący stwierdził, Ŝe uchwała została przez Rad ę podj ęta. 
 
 
Janusz G ątkiewicz    -  Przewodnicz ący Rady Miejskiej  
 
- Przechodzimy do podjęcia uchwały w sprawie przedłuŜenia umowy dzierŜawy dot. części 

działki nr 163/268 k. m. 24 o pow. 96 m. kw. przy ul. Nowopogońskiej w Czeladzi. Kto jest za? 
 
 
GŁOSOWANIE  / Obecnych 15 radnych/ 
 
15 radnych głosowało za 
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0 radnych głosowało przeciw 
0 radnych wstrzymało si ę od głosu 
Przewodnicz ący stwierdził, Ŝe uchwała została przez Rad ę podj ęta. 

 
 

 
Janusz G ątkiewicz    -  Przewodnicz ący Rady Miejskiej  
 
- Przechodzimy do podjęcia uchwały w sprawie przedłuŜenia umowy dzierŜawy dot. części 

działki nr 163/268 k. m. 24 o pow. 99 m. kw. przy ul. Nowopogońskiej w Czeladzi. Kto jest za? 
 
 
GŁOSOWANIE  / Obecnych 14 radnych bez J.Gątkiewicz/ 
 
14 radnych głosowało za 
0 radnych głosowało przeciw 
0 radnych wstrzymało si ę od głosu 
 
 
Przewodnicz ący stwierdził, Ŝe uchwała została przez Rad ę podj ęta. 
 
 
Janusz G ątkiewicz    -  Przewodnicz ący Rady Miejskiej  
 
- Przechodzimy do podjęcia uchwały w sprawie przedłuŜenia umowy dzierŜawy dot. części 

działki nr 163/268 k. m. 24 o pow. 114 m. kw. przy ul. Nowopogońskiej w Czeladzi. Kto jest 
za? 

 
 
GŁOSOWANIE  / Obecnych 15 radnych/ 
 
15 radnych głosowało za 
0 radnych głosowało przeciw 
0 radnych wstrzymało si ę od głosu 
 
 
Przewodnicz ący stwierdził, Ŝe uchwała została przez Rad ę podj ęta. 
 
 
Janusz G ątkiewicz    -  Przewodnicz ący Rady Miejskiej  
 
- Przechodzimy do podjęcia uchwały w sprawie przedłuŜenia umowy dzierŜawy dot. części 

działki nr 163/268 k. m. 24 o pow. 109 m. kw. przy ul. Nowopogońskiej w Czeladzi. Kto jest 
za? 

 
 
GŁOSOWANIE  / Obecnych 15 radnych/ 
 
15 radnych głosowało za 
0 radnych głosowało przeciw 
0 radnych wstrzymało si ę od głosu 
 
 
Przewodnicz ący stwierdził, Ŝe uchwała została przez Rad ę podj ęta. 
 
 
Janusz G ątkiewicz    -  Przewodnicz ący Rady Miejskiej  
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- Przechodzimy do podjęcia uchwały w sprawie przedłuŜenia umowy dzierŜawy dot. części 
działki nr 163/268 k. m. 24 o pow. 115 m. kw. przy ul. Nowopogońskiej w Czeladzi. Kto jest 
za? 

 
 
GŁOSOWANIE  / Obecnych 15 radnych/ 
 
15 radnych głosowało za 
0 radnych głosowało przeciw 
0 radnych wstrzymało si ę od głosu 
 
 
Przewodnicz ący stwierdził, Ŝe uchwała została przez Rad ę podj ęta. 
 
 
Janusz G ątkiewicz    -  Przewodnicz ący Rady Miejskiej  
 
- Przechodzimy do podjęcia uchwały w sprawie przedłuŜenia umowy dzierŜawy dot. części 

działki nr 163/268 k. m. 24 o pow. 117 m. kw. przy ul. Nowopogońskiej w Czeladzi. Kto jest 
za? 

 
 
GŁOSOWANIE  / Obecnych 15 radnych/ 
 
15 radnych głosowało za 
0 radnych głosowało przeciw 
0 radnych wstrzymało si ę od głosu 
 
 
Przewodnicz ący stwierdził, Ŝe uchwała została przez Rad ę podj ęta. 
 
 
Janusz G ątkiewicz    -  Przewodnicz ący Rady Miejskiej  
 
- Przechodzimy do podjęcia uchwały w sprawie przedłuŜenia umowy dzierŜawy dot. części 

działki nr 163/268 k. m. 24 o pow. 193 m. kw. przy ul. Nowopogońskiej w Czeladzi. Kto jest 
za? 

 
 
GŁOSOWANIE  / Obecnych 15 radnych/ 
 
15 radnych głosowało za 
0 radnych głosowało przeciw 
0 radnych wstrzymało si ę od głosu 
 
 
Przewodnicz ący stwierdził, Ŝe uchwała została przez Rad ę podj ęta. 
 
 
Janusz G ątkiewicz    -  Przewodnicz ący Rady Miejskiej  
 
- Przechodzimy do podjęcia uchwały w sprawie przedłuŜenia umowy dzierŜawy dot. części 

działki nr 163/268 k. m. 24 o pow. 72 m. kw. przy ul. Nowopogońskiej w Czeladzi. Kto jest za? 
 
 
GŁOSOWANIE  / Obecnych 15 radnych/ 
 
15 radnych głosowało za 
0 radnych głosowało przeciw 
0 radnych wstrzymało si ę od głosu 
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Przewodnicz ący stwierdził, Ŝe uchwała została przez Rad ę podj ęta. 
 
Janusz G ątkiewicz    -  Przewodnicz ący Rady Miejskiej  
 
- Przechodzimy do podjęcia uchwały w sprawie przedłuŜenia umowy dzierŜawy dot. części 

działki nr 163/268 k. m. 24 o pow. 74 m. kw. przy ul. Nowopogońskiej w Czeladzi. Kto jest za? 
 
 
GŁOSOWANIE  / Obecnych 15 radnych/ 
 
15 radnych głosowało za 
0 radnych głosowało przeciw 
0 radnych wstrzymało si ę od głosu 
 
 
Przewodnicz ący stwierdził, Ŝe uchwała została przez Rad ę podj ęta. 
 
 
Janusz G ątkiewicz    -  Przewodnicz ący Rady Miejskiej  
 
- Przechodzimy do podjęcia uchwały w sprawie przedłuŜenia umowy dzierŜawy dot. części 

działki nr 163/268 k. m. 24 o pow. 69 m. kw. przy ul. Nowopogońskiej w Czeladzi. Kto jest za? 
 
 
GŁOSOWANIE  / Obecnych 15 radnych/ 
 
15 radnych głosowało za 
0 radnych głosowało przeciw 
0 radnych wstrzymało si ę od głosu 
 
 
Przewodnicz ący stwierdził, Ŝe uchwała została przez Rad ę podj ęta. 
 
 
Janusz G ątkiewicz    -  Przewodnicz ący Rady Miejskiej  
 
- Przechodzimy do podjęcia uchwały w sprawie przedłuŜenia umowy dzierŜawy dot. części 

działki nr 163/268 k. m. 24 o pow. 67 m. kw. przy ul. Nowopogońskiej w Czeladzi. Kto jest za? 
 
 
GŁOSOWANIE  / Obecnych 15 radnych/ 
 
15 radnych głosowało za 
0 radnych głosowało przeciw 
0 radnych wstrzymało si ę od głosu 
 
 
Przewodnicz ący stwierdził, Ŝe uchwała została przez Rad ę podj ęta. 
 
 
Janusz G ątkiewicz    -  Przewodnicz ący Rady Miejskiej  
 
- Przechodzimy do podjęcia uchwały w sprawie przedłuŜenia umowy dzierŜawy dot. części 

działki nr 163/268 k. m. 24 o pow. 54 m. kw. przy ul. Nowopogońskiej w Czeladzi. Kto jest za? 
 
 
GŁOSOWANIE  / Obecnych 15 radnych/ 
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15 radnych głosowało za 
0 radnych głosowało przeciw 
0 radnych wstrzymało si ę od głosu 
 
 
Przewodnicz ący stwierdził, Ŝe uchwała została przez Rad ę podj ęta. 
 
 
Janusz G ątkiewicz    -  Przewodnicz ący Rady Miejskiej  
 
- Przechodzimy do podjęcia uchwały w sprawie przedłuŜenia umowy dzierŜawy dot. części 

działki nr 163/268 k. m. 24 o pow. 53 m. kw. przy ul. Nowopogońskiej w Czeladzi. Kto jest za? 
 
 
GŁOSOWANIE  / Obecnych 15 radnych/ 
 
15 radnych głosowało za 
0 radnych głosowało przeciw 
0 radnych wstrzymało si ę od głosu 
 
 
Przewodnicz ący stwierdził, Ŝe uchwała została przez Rad ę podj ęta. 
 
 
Janusz G ątkiewicz    -  Przewodnicz ący Rady Miejskiej  
 
- Przechodzimy do podjęcia uchwały w sprawie przedłuŜenia umowy dzierŜawy dot. części 

działki nr 163/268 k. m. 24 o pow. 124 m. kw. przy ul. Nowopogońskiej w Czeladzi. Kto jest 
za? 

 
 
GŁOSOWANIE  / Obecnych 15 radnych/ 
 
15 radnych głosowało za 
0 radnych głosowało przeciw 
0 radnych wstrzymało si ę od głosu 
 
 
Przewodnicz ący stwierdził, Ŝe uchwała została przez Rad ę podj ęta. 
 
 
Janusz G ątkiewicz    -  Przewodnicz ący Rady Miejskiej  
 
- Przechodzimy do podjęcia uchwały w sprawie przedłuŜenia umowy dzierŜawy dot. części 

działki nr 163/268 k. m. 24 o pow. 115 m. kw. przy ul. Nowopogońskiej w Czeladzi. Kto jest 
za? 

 
 
GŁOSOWANIE  / Obecnych 15 radnych/ 
 
15 radnych głosowało za 
0 radnych głosowało przeciw 
0 radnych wstrzymało si ę od głosu 
 
 
Przewodnicz ący stwierdził, Ŝe uchwała została przez Rad ę podj ęta. 
 
 
Janusz G ątkiewicz    -  Przewodnicz ący Rady Miejskiej  
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- Przechodzimy do podjęcia uchwały w sprawie przedłuŜenia umowy dzierŜawy dot. części 
działki nr 163/268 k. m. 24 o pow. 72 m. kw. przy ul. Nowopogońskiej w Czeladzi. Kto jest za? 

 
 
GŁOSOWANIE  / Obecnych 15 radnych/ 
 
15 radnych głosowało za 
0 radnych głosowało przeciw 
0 radnych wstrzymało si ę od głosu 
 
 
Przewodnicz ący stwierdził, Ŝe uchwała została przez Rad ę podj ęta. 
 
 
Janusz G ątkiewicz    -  Przewodnicz ący Rady Miejskiej  
 
- Przechodzimy do podjęcia uchwały w sprawie przedłuŜenia umowy dzierŜawy dot. części 

działki nr 30/3 k. m. 41 o pow. 18 m. kw. przy ul. 21 Listopada w Czeladzi. Kto jest za? 
 
 
GŁOSOWANIE  / Obecnych 15 radnych/ 
 
15 radnych głosowało za 
0 radnych głosowało przeciw 
0 radnych wstrzymało si ę od głosu 
 
 
Przewodnicz ący stwierdził, Ŝe uchwała została przez Rad ę podj ęta. 
 
 
Janusz G ątkiewicz    -  Przewodnicz ący Rady Miejskiej  
 
- Przechodzimy do podjęcia uchwały w sprawie przedłuŜenia umowy dzierŜawy dot. części 

działki nr 30/3 k. m. 41 o pow. 18 m. kw. przy ul. 21 Listopada w Czeladzi. Kto jest za? 
 
 
GŁOSOWANIE  / Obecnych 15 radnych/ 
 
15 radnych głosowało za 
0 radnych głosowało przeciw 
0 radnych wstrzymało si ę od głosu 
 
 
Przewodnicz ący stwierdził, Ŝe uchwała została przez Rad ę podj ęta. 
 
 
Janusz G ątkiewicz    -  Przewodnicz ący Rady Miejskiej  
 
- Przechodzimy do podjęcia uchwały w sprawie przedłuŜenia umowy dzierŜawy dot. części 

działki nr 30/3 k. m. 41 o pow. 18 m. kw. przy ul. 21 Listopada w Czeladzi. Kto jest za? 
 
 
GŁOSOWANIE  / Obecnych 15 radnych/ 
 
15 radnych głosowało za 
0 radnych głosowało przeciw 
0 radnych wstrzymało si ę od głosu 
 
 
Przewodnicz ący stwierdził, Ŝe uchwała została przez Rad ę podj ęta. 
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Janusz G ątkiewicz    -  Przewodnicz ący Rady Miejskiej  
 
- Przechodzimy do podjęcia uchwały w sprawie przedłuŜenia umowy dzierŜawy dot. części 

działki nr 22/7 k. m. 41 o pow. około 15,80  m. kw. przy ul. 21 Listopada w Czeladzi. Kto jest 
za? 

 
 
GŁOSOWANIE  / Obecnych 15 radnych/ 
 
15 radnych głosowało za 
0 radnych głosowało przeciw 
0 radnych wstrzymało si ę od głosu 
 
 
Przewodnicz ący stwierdził, Ŝe uchwała została przez Rad ę podj ęta. 
 
 
Janusz G ątkiewicz    -  Przewodnicz ący Rady Miejskiej  
 
- Przechodzimy do podjęcia uchwały w sprawie przedłuŜenia umowy dzierŜawy dot. części 

działki nr 22/7 k. m. 41 o pow. około 24,4 m. kw. przy ul. 21 Listopada w Czeladzi. Kto jest za? 
 
 
GŁOSOWANIE  / Obecnych 15 radnych/ 
 
15 radnych głosowało za 
0 radnych głosowało przeciw 
0 radnych wstrzymało si ę od głosu 
 
 
Przewodnicz ący stwierdził, Ŝe uchwała została przez Rad ę podj ęta. 
 
 
Janusz G ątkiewicz    -  Przewodnicz ący Rady Miejskiej  
 
- Przechodzimy do podjęcia uchwały w sprawie przedłuŜenia umowy dzierŜawy dot. części 

działki nr 22/7 k. m. 41 o pow. około 32,7  m. kw. przy ul. 21 Listopada w Czeladzi. Kto jest 
za? 

 
 
GŁOSOWANIE  / Obecnych 15 radnych/ 
 
15 radnych głosowało za 
0 radnych głosowało przeciw 
0 radnych wstrzymało si ę od głosu 
 
 
Przewodnicz ący stwierdził, Ŝe uchwała została przez Rad ę podj ęta. 
 
 
Janusz G ątkiewicz    -  Przewodnicz ący Rady Miejskiej  
 
- Przechodzimy do podjęcia uchwały w sprawie przedłuŜenia umowy dzierŜawy dot. części 

działki nr 22/7 k. m. 41 o pow. około 12,40  m. kw. przy ul. 21 Listopada w Czeladzi. Kto jest 
za? 

 
 
GŁOSOWANIE  / Obecnych 15 radnych/ 
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15 radnych głosowało za 
0 radnych głosowało przeciw 
0 radnych wstrzymało si ę od głosu 
 
Przewodnicz ący stwierdził, Ŝe uchwała została przez Rad ę podj ęta. 
 
 
Janusz G ątkiewicz    -  Przewodnicz ący Rady Miejskiej  
 
- Przechodzimy do podjęcia uchwały w sprawie przedłuŜenia umowy dzierŜawy dot. części 

działki nr 22/7 k. m. 41 o pow. około 15,90  m. kw. przy ul. 21 Listopada w Czeladzi. Kto jest 
za? 

 
 
GŁOSOWANIE  / Obecnych 15 radnych/ 
 
15 radnych głosowało za 
0 radnych głosowało przeciw 
0 radnych wstrzymało si ę od głosu 
 
 
Przewodnicz ący stwierdził, Ŝe uchwała została przez Rad ę podj ęta. 
 
 
Janusz G ątkiewicz    -  Przewodnicz ący Rady Miejskiej  
 
- Przechodzimy do podjęcia uchwały w sprawie przedłuŜenia umowy dzierŜawy dot. części 

działki nr 22/7 k. m. 41 o pow. około 15,4  m. kw. przy ul. 21 Listopada w Czeladzi. Kto jest 
za? 

 
GŁOSOWANIE  / Obecnych 15 radnych/ 
 
15 radnych głosowało za 
0 radnych głosowało przeciw 
0 radnych wstrzymało si ę od głosu 
 
 
Przewodnicz ący stwierdził, Ŝe uchwała została przez Rad ę podj ęta. 
 
 
Janusz G ątkiewicz    -  Przewodnicz ący Rady Miejskiej  
 
- Przechodzimy do podjęcia uchwały w sprawie przedłuŜenia umowy dzierŜawy dot. części 

działki nr 22/7 k. m. 41 o pow. około 28,0  m. kw. przy ul. 21 Listopada w Czeladzi. Kto jest 
za? 

 
GŁOSOWANIE  / Obecnych 15 radnych/ 
 
15 radnych głosowało za 
0 radnych głosowało przeciw 
0 radnych wstrzymało si ę od głosu 
 
Przewodnicz ący stwierdził, Ŝe uchwała została przez Rad ę podj ęta. 
 
 
Janusz G ątkiewicz    -  Przewodnicz ący Rady Miejskiej  
 
- Przechodzimy do podjęcia uchwały w sprawie zamiany części działek od ul. Przełajskiej i Niwa 

w Czeladzi. Kto jest za? 
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GŁOSOWANIE  / Obecnych 15 radnych/ 
 
15 radnych głosowało za 
0 radnych głosowało przeciw 
0 radnych wstrzymało si ę od głosu 
 
 
Przewodnicz ący stwierdził, Ŝe uchwała została przez Rad ę podj ęta. 
 
 
 

Dot. pkt. 10 – porz ądku obrad Sesji  
 
 
 
Janusz G ątkiewicz    -  Przewodnicz ący Rady Miejskiej  
 
- Przechodzimy do spraw bieŜących Rady. 
- /Odczytuje pismo od Spółdzielni Mieszkaniowej Skarbek, w sprawie przerw w dostarczaniu 

wody./ 
- /Odczytuje pismo od Spółdzielni Mieszkaniowej Skarbek w sprawie wadliwego wykonania 

nawierzchni./ 
- /Odpowiedzi ZIK na interpelacje radnych./ 
- /Odczytuje pismo Burmistrza w sprawie taryf za dostarczanie wody i odprowadzanie ścieków./ 
- /Odczytuje pismo mieszkańców ul. Nowopogońskiej w sprawie sprzeciwu wobec budowy stacji 

paliw./ 
- /Odczytuje rozstrzygnięcie nadzorcze stwierdzające niewaŜność uchwały w sprawie Zmian do 

Statutu/ 
- /Odczytuje pismo K. Olejniczaka w sprawie złomnicy./ 
- /Odczytuje pismo CHAMOG w sprawie dostarczania wody./ 
 
 
 

Dot. pkt. 11 – porz ądku obrad Sesji  
 
 
 
Janusz G ątkiewicz    -  Przewodnicz ący Rady Miejskiej  
 
- Po wyczerpaniu porządku obrad  zamykam obrady LX sesji. 
 
 
 

P R Z E W O D N I C Z Ą C Y 
RADY MIEJSKIEJ W CZELADZI 

 
 

Janusz G ątkiewicz  
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